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Een moeilijk jaar voorbij…een uitdagend jaar begonnen. 
2021 kende gelukkig ook lichtpunten. De geboorte van 
LoenensNieuws kunnen we dan uiteraard niet onvermeld 
laten. Er waren er gelukkig meer, maar niet genoeg door 
hardnekkig Corona en de weinig populaire maatregelen. 
We kijken daarom uit naar een gezond en voorspoedig 
Nieuwjaar met Corona -uiteindelijk- zo veel als mogelijk 
onder controle. En zonder lockdowns! 
Voor de krant zelf zijn er ook de nodige uitdagingen voor 
het nieuwe jaar: het vinden en binden van vrijwilligers 
voor de mooie artikelen, het maken van de krant en de 
bezorging. Ook staat de uitbreiding van de website 
www.loenensnieuws.nl hoog op de prioriteitenlijst. 
In deze editie publiceren we weer de -inmiddels ver-
trouwde- vaste onderdelen van de krant zoals bijvoor-
beeld Loenenaar in de spotlight, LoenenLeest, Jong en 
Oud en de kunst- en cultuurpagina. Er zijn natuurlijk ook 
wederom veel andere bijdragen. Vanaf deze editie is er 
ook een vaste bijdrage over ‘Water’ en we wagen ons aan 
het eerste ingezonden opiniestuk. Input en ideeën zijn 
uiteraard altijd welkom: info@loenensnieuws.nl.  
Veel dank namens de redactie aan alle vrijwilligers die 
aan LoenensNieuws bijdragen en ook veel dank aan onze 
adverteerders, die de krant financieel mogelijk maken.
Dan rest ons om iedereen een gezond en gelukkig 2022 
te wensen in een verbonden Loenen aan de Vecht!

Een uitdagend jaar begonnen

Al ruim 25 jaar dé Makelaar in de Vechtstreek 

0294 - 232929 | www.decompagnie.nl

Maarten van Dijk (1980) is geboren en getogen in 
Maarssen. Zo iemand zal zich niet zo gauw op Loe-
nen oriënteren, tenzij voor een mooi fietstochtje. 
Maar sinds hij wethouder is heeft Loenen een war-
me plek in zijn hart gekregen. Natuurlijk, als wet-
houder is hij er voor heel Stichtse Vecht, maar hij is 
ook ‘wijkwethouder’ voor Loenen, Loenersloot en 
Oud-Zuilen. Wat wil dat zeggen? Dat deze kernen 
tot zijn specifieke aandachtsgebied behoren. Als 
er hier iets te doen is, vertegenwoordigt hij de ge-
meente. En misschien nog belangrijker: hij is hier 
een soort “oliemannetje” dat graag wil weten wat 
er speelt, zodat hij verbindingen kan leggen. Zo 
kan hij zaken doorspelen naar de direct betrok-
kenen binnen de gemeentelijke organisatie of bij 
andere overheden. Hij trekt hierin samen op met 
gebiedsregisseur Coen Hermans. 

Met de paplepel…
Maarten van Dijk is van huis uit vertrouwd met het poli-
tieke bedrijf. Zijn vader was politiek actief en had als amb-
tenaar van Maarssen en later Stichtse Vecht oog en oor 
voor wat er speelde in de gemeente. Niet zo iemand die 

dacht: het maakt niet uit of je door de hond of de kat 
wordt gebeten; meer iemand die de wereld een beet-
je beter wil maken. En dat wil Maarten ook. Het is nu 
ook weer niet zo dat Maarten als kleuter al het idee had 
om de politiek in te gaan, zoals een talentvol schilder of 
musicus soms al op vierjarige leeftijd de penseel of het 
instrument hanteert. Toen hij 18 was besloot hij zich aan 
te melden bij een politieke partij, in zijn geval de PvdA. In 
die tijd was hij zich ook gaan realiseren dat bestuurlijke 
zaken hem boeien. Na zijn middelbare school koos hij 
voor de studie management, economie en recht. 

Wethouder sinds 2019
Na zijn intree in de politiek ging het rap: als 20-jarige 
kwam hij in de raadscommissie Financiën en Beheer en 
drie jaar later in de gemeenteraad van Maarssen (2003). 
In 2011 was er de fusie tot Stichtse Vecht en koos Maar-
ten ervoor om een poosje in de luwte te blijven. Hij had 
inmiddels een drukke baan bij de gemeente Amsterdam. 
Maar die luwte duurde niet lang. In 2014 voegde hij zich 
alweer actief bij de partij en werd hij fractieleider van de 
PvdA in de gemeenteraad van Stichtse Vecht. 

Lees verder op pagina 3

In gesprek met wethouder Maarten van Dijk
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Huisartspraktijk Loenen 
Keizer Ottolaan 11,3632 BV  Loenen aan de Vecht 
tel.: 0294-231310, info@praktijkloenen.nl
www.praktijkloenen.nl
Gemeente Stichtse Vecht 
tel.: 0346 25 40 00/ www.stichtsevecht.nl 
Open: ma t/m vr 09.00-12.00 uur
Apotheek Loenen
Albrechtlaan 2, 3632 BB Loenen, tel.: 0294-232703
Welzijn Stichtse Vecht
Vondelstraat 51, 3601 EX Maarssen
0346-290710 e-mail: m.boot@welzijnsv.nl
www.welzijnstichtsevecht.nl
Kwadraad Maatschappelijk Werk
Angstel 138, 3621WC Breukelen, tel.: 088-900 4000
Careyn Thuiszorg 
tel.: 06-18880183
Zorggroep Vechtstreek - ‘t Kampje
Driehovenlaan 2, 3632 BK Loenen a/d Vecht 
Zorgbemiddeling: 0346-258428
Dierenartsenpraktijk Loenen  
Spinnerie 2, 3632 ET Loenen, tel.: 0294-231315
Bibliotheek Loenen
Doude van Troostwijkplein 47 Loenen
tel.: 0294-234285, www.bibliotheekavv.nl
Open van 07.00 uur tot 20.00 uur. 
Service-uren zijn op ma, woe en vr. van 13.00-17.00 
uur en zat. van 11.00-15.00 uur.

Belangrijke adressen

LoenensNieuws verschijnt elke maand. 
De krant is een uitgave van Stichting Loenens Nieuws 
(KvK: 83637850).
Website: www.loenensnieuws.nl
Hoofdredactie: Hans Klaver: redactie@loenensnieuws.nl 
Advertenties: Domien Reinders: advertentie@loenensnieuws.nl
Algemene vragen, tips en ideeën: info@loenensnieuws.nl
Met medewerking van: Annemiek Elling, Eleonora van IJssel, 
Hanneke Heuker, Anton Klunder, Naomi Slijngard, Froukje Locher, 
Zubeyde Oztemel, Hannie Boerema, Ian Doornebosch, Hans 
Stuart, Maaike van Leeuwen, Ilse van Rooijen, Monique Molenaar, 
Maarten Bootsma, Maarten Elling, Daan Vroon, Marieke Bakker en 
Willem Mooij 
Website: Nathan Bosch en Sjoerd van der Steen 
Vormgeving en opmaak: Hans Stuart
Drukwerk: Dunnebier Print & Marketing, Nederhorst den Berg
De redactie behoudt zich het recht voor om ingezonden teksten 
aan te passen dan wel niet te plaatsen. Bij ingezonden foto’s eerst 
graag zelf toestemming van de geportretteerden vragen.

Colofon LoenensNieuws

Bibliotheek helpt bij afspraak boosterprik 
Heeft u al een brief gekregen 
om een afspraak te maken 
voor een boosterprik, de extra 
coronavaccinatie?

U krijgt een brief als uw geboortejaar 
aan de beurt is voor een boosterprik. 
U kunt dan online een prikafspraak 

maken. Een afspraak maken kan ook 
telefonisch, maar online, met DigiD, 
gaat het sneller. Op de website van 
de Bibliotheek staat uitgelegd hoe u 
een afspraak kunt maken. 
De online uitleg is te vinden op www.
bibliotheekavv.nl/coronaprik. Vindt u 
het toch lastig om zelf een afspraak 

te maken? Bij 
de Bibliotheek 
helpen ze u 
graag verder. 
U kunt ge-
woon langs 
komen en u hoeft ook geen lid te 
zijn van de Bibliotheek.

Nieuws van de 
Het drukke najaar met uiteenlopende onderwer-
pen waarin de Dorpsraad betrokken wordt of is 
geweest ligt achter ons. De Dorpsraad houdt zich 
bezig met thema’s die het dorp en haar inwoners 
aangaan. Een overzicht wordt hier gegeven. En 
het nieuwe jaar is aangevangen, met tal van za-
ken die naar afronding moeten worden gebracht 
of opgepakt gaan worden. 
Steun de Dorpsraad door lid te worden. Draag za-
ken aan die aandacht behoeven. En praat mee in 
werkgroepen die ons dorp nu en in de toekomst 
nog mooier maken.

Kerst – Loenen in het Licht
De dorpsraad heeft samen met ondernemers uit het 
dorp georganiseerd dat er 16 kerstbomen Loenen ver-
lichtten langs de Rijksstraatweg. Wat hebben de kinde-
ren mooie wensen bedacht voor op de gouden linten! 
Ze liepen langs de bomen met hun ouders om hun 
“eigen lint” te vinden. Een aantal van de wensen komt 
weer terug in deze editie van de krant. 

Naast de ondernemers en de kinderen bedanken we 
natuurlijk de vrijwilligers die de linten in de bomen heb-
ben gehangen, de Loenenaren die stroom voor de licht-
jes hebben geleverd en de mensen en de gemeente die 
hielpen om de bomen weer op te ruimen. Hoe het ook 
loopt, graag doen we dit volgend jaar weer! 

Cronenburgh fase 4
Onlangs heeft de gemeente onderstaand persbericht 
verspreid met betrekking tot de voorbereiding en verde-
re besluitvorming rond de uitbreiding van Loenen in de 
nieuw te realiseren wijk Cronenburgh-4

Het college van B&W van Stichtse Vecht wil meewer-
ken aan de bouw van woningen binnen het gebied 
ten noordwesten van het dorp Loenen aan de Vecht 
en doet daartoe een voorstel aan de gemeente-
raad. Het plan behelst de bouw van minimaal 120 
duurzame woningen: sociale huur, midden huur en 
koop. Met de bouw van Cronenburgh fase 4 wordt 
de bestaande wijk Cronenburgh afgerond. 
Voor deze gebiedsontwikkeling is een ruimtelijk kader 
gemaakt. In het ruimtelijk kader staan de randvoor-
waarden en uitgangspunten waar de initiatiefnemer 
rekening mee moet houden bij het maken van een 

stedenbouwkundig plan. Zo moet er een aantrekkelij-
ke openbare ruimte komen, met aandacht voor natuur 
en mogelijkheden voor recreatie. De nieuwbouwlocatie 
wordt klimaat-adaptief gebouwd, dat wil zeggen be-
stand tegen weersextremen.
Wethouder Frank van Liempdt: “Deze ontwikkeling is 
belangrijk voor de vitaliteit van het dorp Loenen aan 
de Vecht en om te voldoen aan de grote behoefte aan 
woningen. Het wordt een mooie en duurzame wijk, 
passend bij de eerdere fasen van Cronenburgh en bij 
het dorp.” 
De gemeente en de initiatiefnemer hechten er veel 
waarde aan dat bewoners van het dorp en andere 
belanghebbenden meepraten over deze ontwikkeling. 
Daarom is in een vroeg stadium een klankbordgroep 
samengesteld bestaande uit: Dorpsraad Loenen aan 
de Vecht, Golfclub Old Course Loenen, Volkstuinvereni-
ging Eigen Teelt, Woningbouwvereniging Vecht en Om-
streken en vertegenwoordigers namens direct omwo-
nenden waaronder Kappeyne van de Coppellolaan en 
de Buitenhof. Tijdens een wandeling in de wijk Cronen-
burgh en twee bijeenkomsten van de klankbordgroep 
is informatie verzameld voor het ruimtelijk kader. Er zijn 
ook voorwaarden benoemd voor het betrekken van 
bewoners en andere belanghebbenden bij de verdere 
planvorming. 
Het college van B&W legt het ruimtelijk kader en de par-
ticipatievoorwaarden nu voor besluitvorming voor aan 
de gemeenteraad. De gemeenteraad zal begin 2022 
een besluit nemen over de start van dit woningbouw-
project. De verdere uitwerking van de plannen en de te 
volgen procedures kosten nog de nodige tijd, maar de 
verwachting is dat de bouw in 2024 van start kan gaan.
Op de site van de gemeente is te lezen en te horen 
hoe ruimtelijk kader, de randvoorwaarden en het par-
ticipatietraject er uit zien. https://raadsinformatie.
stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Informatieve-commis-
sie-I/2021/16-november/19:30

Brugstraat
In vorige berichten is al aangegeven dat er een nieuwe 
verkeersdeskundige vanuit de gemeente op dit project is 
aangesloten. Deze heeft de afgelopen periode de werk-
zaamheden voortvarend opgepakt. Zo zijn de tellingen 
opnieuw uitgevoerd en heeft er al een bespreking plaats-
gevonden met Dorpsraad en bewoners vertegenwoordi-
ging. De tellingen uit november geven wel een beeld dat 
de ca 400 voertuig bewegingen niet in lijn is met wat je 
van het type straat en de daarbij horende inrichting zou 
verwachten (ca 80 bewegingen). Dat er dus iets moet 
gebeuren om de veiligheid, omwonenden en hun mo-
numentale woningen te beschermen is zeer duidelijk. 
De verwachting dat in januari de oplossingen gepresen-
teerd en besproken kunnen worden met de vertegen-
woordigers van bewoners en de Dorpsraad. Daarna zal 
waarschijnlijk het verdere gemeentelijke besluit proces 
volgen en hopelijk dat er uitvoering kan worden gegeven 
voor de zomer drukte gaat beginnen.
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Vervolg van pagina 1
Hoewel zijn partij landelijk tegenwind had, ging het in 
Stichtse Vecht niet slecht: de verkiezingen van 2018 le-
verden een zetel winst op. De PvdA viel net buiten de 
boot bij de vorming van het college van burgemeester 
en wethouders. Een jaar later veranderde dat, doordat de 
wethouder van Lokaal Liberaal terugtrad en de PvdA in de 
coalitie kwam. Toen werd Maarten wethouder met een 
heel divers takenpakket. 

Wisselen van rol
Hoe is het om een tijdlang oppositie te voeren en dan 
ineens bestuurder te zijn en medeverantwoordelijk 
voor besluiten, waar je misschien eerder tegen in verzet 
kwam? Maarten is zich bewust van de verschillende rol-
len en posities die bij zijn werk horen. Hij had bij zijn aan-
treden als wethouder al ruimschoots ervaring, zowel met 
oppositie voeren als met deel uitmaken van een ‘coalitie-
partij’. In de oppositie kun je luid en duidelijk opkomen 
voor je overtuiging. In de coalitie houd je soms wat meer 
rekening met de zienswijze van het college van B&W. Zij 
moeten het volledige veld van belangen, standpunten 
en (on)mogelijkheden overzien. Als wethouder maak je 
een afweging van tegenstrijdige belangen en realiseer 
je je dat je er in belangrijke mate voor iedereen bent. 
Het is dan een kwestie van compromissen sluiten, geven 
en nemen en dat is natuurlijk niet altijd makkelijk. Maar 
Maarten is een rationeel type: het kost hem niet zoveel 
moeite en hij verliest daarbij zijn idealen niet uit het oog. 

Werk en Inkomen
Maarten van Dijk heeft aantal zware portefeuilles zoals 
die voor economie en leefomgeving, waaronder open-
baar beheer, recreatie, natuur en landschap en subsidie-
beleid. Maar het meest gedreven spreekt hij toch over 
zijn portefeuille voor Werk en Inkomen. Daarin kun je 
echt een verschil maken, vindt hij. Hij zet zich graag in 
voor mensen met lagere (en midden-) inkomens. En 
vooral is het zijn ambitie om zoveel mogelijk mensen aan 
werk te helpen, of minstens een opstap te bieden in de 
richting van de arbeidsmarkt. Maarten ziet bij inburgering 
van statushouders heil in ‘duale’ trajecten, waarbij gelijk-
tijdig werken en leren aan de orde is. 
Om dit te bereiken heb je wel goede ‘instrumenten’ no-
dig. Hij is in dat verband erg te spreken over het leerwerk-
bedrijf Kansis in Stichtse Vecht. Dit bedrijf biedt de inwo-
ners kansen op de arbeidsmarkt, door hen gelegenheid 
te geven werkervaring op te doen. Kansis verzorgt daarbij 
ook intensieve begeleiding. Maarten is er trots op dat dit 
bedrijf in onze gemeente kan opereren, al mag Kansis 
nog wel een meer prominente plek krijgen, naar zijn idee.

Succes in Nigtevecht
Er zijn nog andere mogelijkheden om ‘werkervaringsplek-
ken’ te creëren voor mensen die niet gemakkelijk een 
baan vinden. Tijdens zo’n ‘stageperiode’ krijgen zij zelfver-
trouwen en het gevoel te participeren in de maatschappij. 
Een prachtig resultaat is de pas ontstane samenwerking 
tussen de gemeente en de ‘sociale supermarkt’ Centerrr 
in Nigtevecht. Centerrr opereert door heel Nederland, zet 
in kleine supermarkten mensen aan het werk en biedt 
daarbij begeleiding. In Nigtevecht heeft Centerrr onlangs 
de buurtsupermarkt overgenomen, die anders misschien 
wel uit het dorp verdwenen zou zijn. De gemeente koopt 
er nu werkplekken en begeleiding in voor mensen met 
een bijstandsuitkering, met als doel hen perspectief te 
bieden op een vaste werkplek. Glunderend vertelt Maar-
ten dat het mes hierdoor aan twee kanten snijdt en hij 
verschillende belangen bij elkaar kan brengen: de super-
markt - essentieel voor de leefbaarheid in Nigtevecht - 
kan blijven bestaan en mensen met afstand tot de ar-
beidsmarkt krijgen de kans om werkervaring op te doen.

Eén plus één is meer dan twee
“Combinaties maken is een kunst en het is fantastisch als 
een wethouder daaraan bij kan dragen”, zegt Maarten van 
Dijk. Vooruit, nog een ander voorbeeld: In Stichtse Vecht is 
het mogelijk bijstandsgerechtigden op te leiden tot ‘ener-
giecoach’. Enerzijds kun je door zo’n opleiding iemand 
met een uitkering aan werk helpen. Anderzijds brengen 
de adviezen van de coaches voor particulieren soms forse 
besparingen in het energiegebruik met zich mee. 
Tijdens zijn wethouderschap is het aantal bijstandsge-
rechtigden flink gedaald, van 775 bij zijn aantreden tot 
onder de 700 op dit moment. Daaronder zitten relatief 
veel ‘statushouders’, mensen die als vluchteling zijn er-
kend en een verblijfsvergunning hebben, nadat zij de 
procedure van asielzoeker hebben doorlopen. Weer een 
voorbeeld van een combinatie die is gemaakt: we heb-
ben in de gemeente specifieke consulenten voor status-
houders. Door hun achtergrond en opgedane ervaringen 
zijn de migranten vaak sceptisch geworden tegenover de 
overheid. Een consulent werkt aan het opbouwen van 
vertrouwen en aan integratie van de statushouder. Voor 
mensen uit Eritrea is er momenteel een Eritrese consu-
lent. In de beginfase van iemands verblijf is dat heel nut-
tig om deze persoon wegwijs te maken.   
 
Perspectief bieden
Bij zijn sturing hanteert Maarten drie uitgangspunten:
•  Een bestuurder moet perspectief bieden: aangeven wat 

je denkt te zullen bereiken en – niet te vergeten - wat 
niet, want je moet geen valse beloftes doen.

•  Optimale communicatie. Dit hangt nauw samen met 
het vorige punt. Mensen moeten weten waar ze aan 
toe zijn. 

•  Uitvoeringskracht aan de dag leggen. Het is nodig om 
van een papieren besluit te komen tot daadwerkelijke 
uitvoering in de praktijk.

Waarom stoppen met dit werk?
Maarten praat enthousiast over zijn werk. Waarom gaat hij 
er dan eigenlijk mee stoppen na de komende gemeen-
teraadsverkiezingen? Daar heeft hij goed over nagedacht: 
“Na 12 jaar raadslidmaatschap en drie jaar wethouder-
schap heb ik de balans opgemaakt en geconcludeerd dat 
ik niet nog eens vier jaar politiek actief wil zijn in Stichtse 
Vecht. Met genoegen kijk ik terug op een mooie periode 
waarin ik mij eerst als raadslid en nu als wethouder mag 
inzetten voor inwoners, ondernemers en maatschappelij-
ke organisaties. De komende maanden, tot aan de ver-
kiezingen en de installatie van het nieuwe college van 
B&W, zal ik dat met passie en energie blijven doen.”. 

Loenen   
Hoog tijd voor de vraag waarom Maarten van Dijk Loe-
nen in zijn hart gesloten heeft. “Loenen is een mooi en 
historisch dorp. Het heeft een redelijk uitgebreid voorzie-
ningenniveau en is ook weer niet zo heel groot. Het is 
een culinaire hotspot, waar je trots op kunt zijn”. En met 
dit laatste doelt hij niet alleen op de sterrenrestaurants, 
maar ook op de grote variëteit aan horecavoorzieningen. 
Ook een snackbar / café als “Hansje en Frietje” is een 
fraaie locatie. Verder heeft Loenen goede basisscholen, 
prachtige een veelzijdige sportvoorzieningen, een brand-
weerkazerne, een culturele voorziening als Studio Idee, 
een dorpshuis als ’t Web en een rijk verenigingsleven. 
Het is ook een heerlijk recreatiegebied. Dit is zeker geen 
volledige opsomming, het zijn maar voorbeelden.

Enthousiast is Maarten ook over de Dorpsraad. Waarom? 
Omdat die zich inzet “in de breedte”; variërend van het 
organiseren van festiviteiten voor de bewoners (Fête de 
France, wat een feest!) tot een visie ontwikkelen op de 
toekomst met ‘De agenda van Loenen’.  Een poosje  gele-
den maakte hij een fietstochtje door Loenen onder leiding 
van de Dorpsraad om te kijken naar de kansen en moge-
lijkheden. Mede op grond daarvan heeft hij wel een wens 
voor de toekomst: 

Een integraal plan voor het centrum
Een samenhangend plan voor de kern van het dorp is ge-
wenst, zo ongeveer voor het gebied vanaf de hoek bij Le 
Marchée tot aan Vecht & Angstelkerk / Brandweerkazerne. 
Met integraal bedoelt hij dat het nodig is om niet alleen 
te kijken naar elke voorziening apart (wat komt er in de 
plaats van de Brandweerkazerne) maar naar het totaalpla-
tje. Het is de kunst om vooruit te kijken naar het geheel en 
de samenhang met de bevolkingsopbouw. Maar – en dan 
glijdt er een lichte schaduw over zijn gezicht – daarvoor 
heb je wel voldoende mensen (arbeidscapaciteit) nodig, 
om plannen uit te werken. “En dat is momenteel wel een 
dingetje.”   

Annemiek Elling     

In gesprek met wethouder Maarten van Dijk

“Loenen is een mooi en historisch dorp. 
Het heeft een redelijk uitgebreid 

voorzieningenniveau en is ook weer niet 
zo heel groot. Het is een culinaire hotspot, 

waar je trots op kunt zijn”



4  LoenensNieuws januari 2022

Gesprek met de wethouder
In het reguliere contact (4x per jaar) met wethouder 
Maarten van Dijk, begeleid door gebiedsregisseur Coen 
Hermans, hebben we stilgestaan bij de verschillende 
ontwikkelingen in het dorp, bij het succesvolle Fête de 
France, bij de uitvoering van de Agenda van Loenen 
(rond de punten wonen en samenleven, ontmoeten en 
recreëren en werken en ondernemen), en bij het docu-
ment de Identiteitskenmerken. 
De ontwikkelingen rondom de brandweerkazerne rich-
ting de Heul, maar dat duurt nog wel even, kwamen aan 
de orde, evenals woningen voor starters in Loenen. Dat 
moet echt een plek krijgen in de verkiezingsprogram-
ma’s van de politieke partijen evenals in de Integrale Ge-
biedsvisie/Centrumplan waar we voor ‘in aanmerking’ 
komen nu we als middelgrote kern zijn geclassificeerd 
in de Omgevingsvisie Stichtse Vecht. Alle bovenstaande 
ontwikkelingen en meer voor Loenen moeten in deze 
Integrale Gebiedsvisie komen. 
We hebben gesproken over de nieuwe manier van wer-
ken met wijk- en dorpsraden (“Gebiedsgericht Werken”), 
die de gemeente in ontwikkeling heeft. Met het oog op 
de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen is het daar-
bij een wezenlijke vraag of het nieuwe college weer met 
gebiedswethouders gaat werken. De wethouder geeft 
aan dat dat een keuze is van het nieuwe college.  Maar-
ten gaat niet door na de verkiezingen.  Hij zal lopende 
onderwerpen zeker overdragen. Vóór de verkiezingen 
zullen we elkaar nog een keer treffen, en wel in februari.

Fietspad
De Fietsersbond wil onderzoeken of er behoefte is aan- 
en ruimte voor een nieuw fietspad in Loenen dat gaat 
aansluiten op het kanaal. De Dorpsraad assisteert graag 
met een ‘poll’ die in januari zal verschijnen op de website.

De Fietsersbond meldt hierover:  
De oudere Loenenaren weten het nog. De vele po-
gingen een vrijliggend fietspad te realiseren langs de 
Rijksstraatweg tussen Loenen dorp en Nieuwersluis. De 
zorg om de fietsende schooljeugd speelde daarbij een 
belangrijke rol. Met de bespreking van de nota Recrea-
tie en Toerisme kwam de oude wens weer boven. Ook 
Corona en de toenemende behoefte aan wandel – en 
fietsommetjes speelde mee. Vanuit de wijde omgeving 
weten fietsers Loenen te vinden. In ons dorp zijn we 
graag gastvrij. Dat vraagt wel wat ruimte. Met nieuwe 
verbindingen. Bijvoorbeeld tussen de Straatweg bij de 
Bloklaan naar de kanaaldijk.  Op de kanaaldijk fietsen 
we dan rechtsaf langs het kanaal naar Nigtevecht met 
de nieuwe fietsbrug naar Amsterdam. En linksaf naar 
Nieuwersluis. 
In 2014 fietsten we ’n paar weken over de prachtige 
Randweg in het groen. Voordat de nieuwe weg voor het 
autoverkeer werd geopend. 
Komt er een nieuwe kans voor de fietsers? Gaan onze 
kinderen straks veilig en vlot naar school in Breukelen?
Fietsen we door het groene landschap en langs het wa-
ter naar het station? 

Plannen voor vervanging van de voetbrug, nu te steil 
voor de (elektrische) fiets zijn al in de maak. Deze brug 
in Nieuwersluis is een noodzakelijke verbinding tussen 
een nieuw fietspad in Loenen en Breukelen. Even ver-
der bij het bos van Over Holland vinden we het (fiets) 
pontje over het kanaal. Scholieren slaan linksaf. 
Eenieder wordt uitgenodigd te reageren op poll op 
www.dorpsraadloenenaandevecht.nl

Ontwikkeling Integrale Gebiedsvisie
Verschillende projecten, lopende en nieuwe, grijpen in 
op ons dorp. Als Dorpsraad worden we dan gevraagd 
om een reactie. Bij de reactie baseren we ons dan op 
reacties uit het dorp, op de ‘Agenda van Loenen’, en de 
uitkomsten rond ‘de Identiteitskenmerken’. 
De wens en noodzaak om te gaan werken aan een in-
tegrale en samenhangende visie op de ontwikkeling ons 
dorp wordt luider, en nu ook bevestigd in de Omge-
vingsvisie Stichtse Vecht. In het voorjaar zullen we dat 
traject in gang zetten. Uitnodiging om te participeren en 
mee te praten volgt in LoenensNieuws en op 
www.dorpsraadloenenaandevecht.nl

N402. 
De door de provincie aangekondigde inloopavond over 
de aanpassingen aan de N402 op maandag 15 no-
vember ging helaas niet door. De nieuwsbrief meldt dat 
onderzoek de volgende verbetervoorstellen heeft opge-
leverd: 
•  De weg, inclusief de kruispunten, inrichten volgens de 

richtlijnen die horen bij een weg waar maximaal 60 
km/uur gereden mag worden. De snelheidsverlaging 
naar 60 km/uur is al doorgevoerd tijdens de uitvoering 
van de ‘quick-wins’ van 2021. 

•  Het aanleggen van verkeersplateaus bij elk kruispunt. 
De verkeersplateaus moeten ervoor zorgen dat het 
verkeer zich aan de maximale toegestane snelheid van 
60km/uur houdt. 

•  De aanleg van een twee-richtingenfietspad langs de 
westzijde van de weg. Het huidige fietspad aan de 
oostzijde komt dan te vervallen. Hierdoor wordt het 
aantal fietsoversteken over de N402 beperkt. 

•  Het vergroten van het zicht op het verkeer op en nabij 
de kruispunten door het weghalen van enkele zicht-
beperkende bomen. Per kruispunt betreft het circa vijf 
bomen die verwijderd worden. De verwijderde bomen 
worden op een nabijgelegen locatie gecompenseerd 
(herplant). 

•  Het inkorten van de busbaan tussen de noordelijke 
aansluiting met de Slootdijk (bij restaurant Flores) en 
de N201. In de nieuwe situatie zal de verkorte bus-
baan liggen tussen de N201 en de kruising met de 
Kerklaan. 

•  Het aanleggen van een verkeersplateau ter hoogte van 
de fietsoversteek bij Sportpark De Heul en het aan-
brengen van extra verlichting. In 2017 heeft de provin-
cie de oversteek al verkeersveiliger gemaakt door het 
aanbrengen van een middengeleider waardoor er in 
twee etappes kan worden overgestoken. 

Rondom deze plannen bestaat veel twijfel. De provincie 
heeft nu aangegeven dat de plannen opnieuw onder de 
loep zullen worden genomen, waarbij ook inspraak zal 
worden georganiseerd.

0294-233777

Boek en kantoor

Marinus 
van Kralingen
www.boekhandelvankralingen.nl

Sluitzegel_vankralingen_50x20mm_PMS.indd   1 14-11-2013   11:30:47

KAPSALON “BELLE”
Dames, heren, kids

Medisch Pedicure
(alleen op woensdag)

Doude van Troostwijkplein 49
 

TELEFOON 06-28898263

NET EEN HAARTJE BETER
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Of je nu langs de Vecht naar Nieuwersluis of 
Vreeland wandelt, of bijvoorbeeld een tocht 
maakt op de SUP via de Mijndense Sluis naar 
de Loosdrechtse Plassen en via Breukelenveen 
weer terug; onderweg kom je  verschillende aan-
wijzingen tegen die doen vermoeden dat we hier 
in een bijzonder water(win)gebied wonen.

Achter het hek
Regelmatig rijd ik langs het hek van Waternet aan de 
Bloklaan, tegenover het pad naar WSV de Muyen. Jaren 
geleden was ik er al eens “binnen” geweest, op een open 
dag waarbij we met de kinderen proefjes konden doen 
om te zien hoe water gezuiverd werd. In november 2021 
zag ik een kans om het gebied weer te bezoeken tijdens 
de excursie met boswachter Nico Bouwman in de Nacht 
van de Nacht. We maakten toen een wandeling in het 
donker en genoten ook van een magische tocht met een 
fluisterboot over Terra-Nova. De boswachter vertelde over 
het gebied en dat maakte me, als waterreporter, enorm 
nieuwsgierig.

Ik meld me bij het hek van Waternet voor mijn afspraak 
met Nico: “rijd maar een kilometer door en dan is het 
aan je linker hand”. Wat een enorm oppervlak bevindt zich 
hier achter het hek, daar heb ik nooit bij stilgestaan. Ik rijd 
door de natuur, langs opslagplaatsen, waterbekkens, zon-
nepanelen en de waterleidingplas naar het hoofdgebouw 
van Waternet, locatie Loenderveen. Daar word ik door bos-
wachter Nico hartelijk ontvangen. 

Bijzondere natuur
Waternet is gelegen aan de Loenderveense Plas, een 
prachtig natuurgebied tegen Loenen aan de Vecht aan. Er 
broeden veel bijzondere vogels, zoals de purperreiger, de 
zwarte stern, de krooneend en zelfs ijsvogels. Ook rings-
langen en reeën worden er regelmatig gespot. Een deel 
van de plas wordt gebruikt om water te zuiveren. Dit water 
wordt onttrokken uit de Bethunepolder bij Maarssen. Het 
water komt daar als kwelwater uit de grond omhoog en 
wordt gedeeltelijk gezuiverd door de bodem. “We pom-

pen het kwelwater daarna via het Waterleidingkanaal 
naar een speciaal gedeelte van de Loenderveense Plas: 
de Waterleidingplas. In de Waterleidingplas zuiveren we 
het water onder anderen door invloed van wind en zon-
licht op een natuurlijke manier. Na 100 dagen pompen 
we het naar onze vestiging in Weesperkarspel. Daar 
maken we er drinkwater van.” legt Nico geduldig uit. Wat 
boeiend en dat gebeurt hier dus om de hoek! 

Hoe meer hij uitlegt, des te meer realiseer ik me hoe alles 
letterlijk en figuurlijk verbonden is met elkaar. Via speci-
ale afgescheiden waterkanalen, ondergrondse megawa-
terpijpen, pompen en gemalen wordt het water hier in 
de omgeving gewonnen, gezuiverd en vervoerd naar de 
plek waar het wordt gebruikt, voornamelijk Amsterdam en 
omgeving. 

Waterhub
We bevinden we ons hier dus eigenlijk middenin een bij-
zondere waterhub, waarbij het natuurlijke ecosysteem en 
de invloed daarop door de mens dan weer mooi samen-
komen en dan weer op gespannen voet lijken te staan. 
We gingen op pad en bezochten een aantal plekken waar 
ik normaliter al wandelend of met de SUP niet mag ko-
men. Ik verwonderde me door de hoeveelheid troep die 
we tegenkwamen dat daar door mensen was achtergela-
ten, argeloos weggegooid vlakbij het waterleidingkanaal! 

(SUP) Clean-up
Hoe fijn zou het zijn als we zorgvuldiger met onze mooie 
(water)omgeving omgaan en die blikjes, plastic en ge-
bruikte mondkapjes gewoon in een prullenbak belanden. 
Wat me ook op het idee brengt van een (SUP) Clean-up. 
Zin om mee te denken/doen met een (SUP) Clean-up,  of 
heb je andere ideeën? Meldt het bij de redactie via info@
loenensnieuws.nl gericht aan Maaike van Leeuwen.  
Wil je meer weten hoe hier van kwelwater drinkwater 
wordt gemaakt? Bekijk dan hier het filmpje: https://youtu.
be/j74v0-_3YAQ   {een QR code van maken} 

Maaike van Leeuwen

Op pad met de boswachter van Waternet 

Gezocht Communicatie Topper
De vacature voor kandidaten voor een functie in haar 
bestuur, met het aandachtsveld Communicatie staat 
nog open:
Tot de taken en verantwoordelijkheden behoren het 
verzorgen van correspondentie met gemeente, dorps-
bewoners en andere belanghebbenden. Verder de 
voorbereiding van de vergaderingen, agendabeheer en 
het vastleggen van besluiten en actiepunten.
Bovenal ligt er een mooie uitdaging bij het vernieuwen 
en uitbouwen van de website www.dorpsraadloenen-
aandevecht.nl, het kanaal naar alle betrokkenen in ons 
dorp. Daarbij is de positionering van de dorpsraad het 
uitgangspunt, en zal ook vastgesteld moeten worden 
hoe dit zich verhoudt tot LoenensNieuws, de krant, en 
www.loenensnieuws.nl, de site. En natuurlijk wat de rol 
en mogelijkheden van de social media in deze zijn.
Bent u/kent u de persoon die deze rol op zich wil ne-
men, dan is een contact via info@dorpsraadloenenaan-
devecht.nl of rechtstreeks naar Carlijn Jansen, voorzitter, 
welkom. 

Lieve dorpsgenoten, 
Het tweede jaar op rij waarin Corona onze feestdagen 
onze feestdagen in haar grip houdt. Geen kerstdienst in 
de kerk, waardoor voor mij de kerst toch minder kerstig 
begint. Minder mensen aan de kersttafel omdat we met 
maar 4 mensen op bezoek mogen, even testen van 
tevoren. De zin of het gevoel van kerst haal ik dan uit 
het verzinnen wat we in het kerstpakket voor de voed-
selbank doen, familie, de mooie diners waar zoveel lief-
de in zit, de goede gesprekken waar we dan tijd voor 
maken. Hopelijk hebben jullie ook mooie en gezellige 
feestdagen gehad! Voorlopig zal Corona niet weg zijn, 
zo voorspellen de experts. Ondanks alles wensen we 
jullie een gezond, liefdevol en een gelukkig 2022. 

Namens het bestuur van de dorpsraad, 
Carlijn Jansen

Lid worden?
De Dorpsraad kan alleen belan-
gen behartigen door de inbreng 
van haar leden. Draag je Loenen 
aan de Vecht een warm hart 
word dan lid. Je kunt hiervoor 
deze QR code gebruiken.   
.

  

“Ongeveer een derde van het 
drinkwater van Amsterdam 

komt uit de Loenderveense Plas.” 

In januari eerste lezing over impact van ons con-
sumptiepatroon op het milieu. De Bibliotheek wil 
inzetten op een duurzame toekomst door te in-
spireren en te informeren. Dit jaar wordt er elke 
maand een activiteit georganiseerd: een lezing, 
een klimaatgesprek of een informatiebijeen-
komst. In de eerste drie maanden van het jaar zijn 
er een reeks activiteiten over consuminderen. 

Woensdag 26 januari trapt Elke Rabé af met een interac-
tieve lezing over de impact van ons consumptiepatroon 
op het milieu. Rabé is recent benoemd tot Klimaatburge-
meester van de gemeente De Bilt en ze is energie-am-
bassadeur bij Duurzame Vecht. Ze inspireert anderen 
om zich ook in te zetten voor een beter klimaat. 

Tijdens de lezing krijg je handvatten om in je dagelijks le-
ven toe te passen en zo je eigen voetafdruk te verkleinen 

en je handafdruk te vergroten. Deze lezing is gebaseerd 
op het boek De verborgen impact van Babette Porce-
lijn, waarin Porcelijn laat zien dat 80% van onze impact 
op het klimaat verborgen is. Met name ons consump-
tiepatroon heeft grote impact, ook elders in de wereld. 
Wil je hier wat aan doen, maar weet je niet goed waar 
te beginnen? Tijdens deze lezing vertelt Elke Rabé waar 
de meeste slagkracht zit. De grootste impact zit namelijk 
niet in de dingen die we verwachten. Zo kun je na deze 
lezing veel effectiever positieve keuzes maken.
In verband met corona is deze lezing online, op woens-
dag 26 januari 19.30 uur. Kaarten zijn alleen vooraf te 
bestellen: € 5,00 voor leden 
en € 10,00 voor niet-leden.
Kijk voor meer informatie op 
www.bibliotheekavv.nl/duurzaamheid  
of bestel direct kaarten via de QR-co-
de hiernaast.

De Bibliotheek start met Duurzaamheid
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Kerkdiensten Gereformeerde Kerk
Zondag 2 januari
10.00 uur ds. Pieter Pronk
Zondag 9 januari
10.00 uur ds. Jeroen de Jong, Waarder 
Zondag 16 januari Raad van Kerkendienst
10.00 uur ds. Pieter Pronk, ds. Peter Nagel
Zondag 23 januari
10.00 uur ds. Pieter Pronk  
Zondag 30 januari
10.00 uur ds. L. Rasser, Amsterdan
Zondag 6 februari
10.00 uur ds. Pieter Pronk  

Kerkdiensten Vecht & Angstelkerk
Zondag 2 januari
12.00 uur ds. Klaas de Vries
Zondag 9 januari
10.00 uur ds. Arjan Wilschut
16.00 uur ds. Arie de Snoo
Zondag 16 januari Week van de Eenheid
gezamelijkedienst in de Gereformeerde Kerk
10.00 uur ds. Pieter Pronk, ds. Peter Nagel
Zondag 23 januari
10.00 uur Marco Koffeman
16.00 uur ds. Paul van de Velde
Zondag 30 januari
10.00 uur ds. Evert Jan Hempenius
Zondag 6 februari
12.00 uur ds. Klaas de Vries

Kerkdiensten Hervormde Gemeente
Vanaf 19 september vinden de diensten van 10.00 uur in 
Cultureelcentrum ‘t Web plaats en de avonddiensten van 
19.00 uur in de Gereformeerde Kerk aan de Dorpsstraat.
Zondag 2 januari
10.00 uur ds. P. Nagel
19.00 uur ds. A. van Duinen, Loosdrecht
Zondag 9 januari
10.00 uur ds. H. de Graaff, Nieuwerbrug
19.00 uur ds. C. Hoogerwerf, Doorn
Zondag 16 januari Week van de Eenheid
gezamelijkedienst in de Gereformeerde Kerk
10.00 uur ds. Pieter Pronk, ds. Peter Nagel
19.00 uur  ds. G.J. van Meijeren, ‘s-Graveland
Zondag 23 januari
10.00 uur ds. P. Nagel
19.00 uur ds. P. Nagel
Zondag 30 januari
10.00 uur ds. N.W. van den Houten, Ede
19.00 uur ds. G. van Goch, Scherpenzee
Zondag 6 februari
10.00 uur ds. P. Nagel, Heilig Avondmaal
10.00 uur prop. A.N.J. Scheer, Huizen

Vieringen Ludgerus Parochie 
Zondag 2 januari: 09.30 uur
Eucharistie; voorganger: Pastoor Schyns
Zondag 9 januari: geen viering 
Zondag 16 januari Week van de Eenheid
gezamelijkedienst in de Gereformeerde Kerk
10.00 uur ds. Pieter Pronk, ds. Peter Nagel 
Zondag 23 januari: 09.30 uur
Eucharistie; voorganger: Pastoor den Hartog
Zondag 30 januari: geen viering 
Zondag 6 februari: 09.30 uur
Eucharistie; voorganger: Pastoor den Hartog

Let op i.v.m de huidige lockdown zijn 
de diensten voorlopig alleen te volgen 
via www.kerkdienstgemist.nl

Loenens Kerken Nieuws
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Op een gammel klapstoeltje zit 
ik naast het bed waarin mijn va-
der ligt op de spoedeisende hulp 
van het Dijklander Ziekenhuis in 
Purmerend. Eerder die dag had ik 
een kerkdienst in Loenen. Ik ver-
tel aan mijn vader over de dienst 
en over mijn preek. Hij had de 
dienst die ochtend ook beluis-
terd en na een uur over koorts, 
ontstekingen en saturatiewaar-
den te hebben gepraat, was het 
fijn om het ook weer over ‘gewo-
ne’ dingen te hebben.

“Laat iedereen u kennen als vriendelijke 
mensen”, dat hadden we die ochtend 
geleerd uit de brief aan de Filippenzen. 
Mijn vader vertelt dat hij ooit een tenta-
men Bijbelkennis moest doen bij prof. 
Berkhof, en dat één van de vragen was: 
Als je over de blijdschap en de vriende-
lijkheid moet preken, in welk Bijbelboek 
zoek je dan? Trots zegt hij dat hij het 
antwoord destijds goed had: “Filippen-
zen!” Ook vertelt hij over een lied dat hij 
zo mooi vond, dat als orgelspel na de 
preek werd gespeeld.  
Zo zitten mijn vader en ik heerlijk bij el-

kaar op de zondagse koffie en praten 
over de preek over vriendelijke mensen. 
We vergeten even dat we op de spoed-
eisende hulp zitten. Tot opeens in de 
gang een geschreeuw klinkt van een 
man. “Je moet me helpen!” schreeuwt 
hij tussen zijn heftige hoestbuien door. 
Het klinkt alsof de man in elkaar stort op 
de grond en bij zijn val ook nog een of 
ander kastje mee omver trekt.
Rustig en vriendelijk klinkt dan de vrou-
wenstem van een verpleegster: “Me-
neer, we gaan u helpen. Maar u moet 
wel rustig blijven.” Haar stem wordt 
onderbroken door weer een vreselijke 
hoestbui en een naar adem snakkende 
stem die uitspreekt wat iedereen al ver-
moedt: “Getest! Positief!”
“Goed dat u het zegt, meneer” zegt de 
vriendelijke vrouwenstem weer, “we 
gaan goed voor u zorgen.”
Even later, als de rust op de gang weer 
terug keert, komt diezelfde verpleegster 
onze kamer in om nog even te kijken 
hoe het met de heren Pronk gaat. “Ik 
was uw koffie even vergeten. Wilt u 
nog?” vraagt ze vriendelijk. Maar ik ben 
nog een beetje ontdaan van het voorval 
op de gang en probeer een compliment 

te maken voor het indrukwekkende 
werk dat zij en anderen in de zorg doen, 
Maar blijkbaar hoort zij niet echt een 
compliment in mijn woorden. Ze be-
gint zich te verontschuldigen dat ze niet 
eerder bij ons was teruggekomen met 
koffie. “Ja, sorry, het was even schakelen 
hoor, tussen uw koffie en die schreeu-
wende man op de gang.” 
Later als mijn vader en ik weer verder 
praten over de preek, bedenk ik dat 
“Laat iedereen u kennen als vriendelijke 
mensen.” uit de Filippenzenbrief mis-
schien nog het meest van toepassing 
is op al die mensen die werken in de 
zorg. Vaak genoeg vraagt hun werk juist 
dat van hen, wat Paulus ook vraagt van 
onze vriendelijkheid, namelijk: “handel 
niet uit geldingsdrang of eigenwaan, 
maar acht in alle nederigheid de ander 
belangrijker dan uzelf. Heb niet alleen 
uw eigen belangen voor ogen, maar ook 
die van de ander.” (Filippenzen 2:3-4) 
Dan rest ons als samenleving nog om 
deze zorgmedewerkers met een net zo 
oprechte vriendelijkheid te bedanken, 
waarbij we hen op hun beurt belangrij-
ker achten dan onszelf.

Ds. Pieter Pronk

Vriendelijke mensen

Aan de start van een nieuw jaar 
maken veel mensen een bucket-
list. Een fris nieuw jaar met mooie 
nieuwe kansen en mogelijkheden. 
Voor de bucketlist voor de Grote 
Kerk wordt dit het jaar van (op)
bouwen en afwerking. Stiekem het 
leukste gedeelte van het Werk aan 
de Kerk. Alle plannen gaan samen-
komen en wij weten het zeker: het 
wordt schitterend!  

In de week voor kerst is het betonijzer 
voor de constructievloer aangebracht 

en tussen kerst en Oud en Nieuw zijn 
de verwarmingsslangen (3 kilometer!) 
op het betonijzer bevestigd. Begin ja-
nuari 2022 wordt er beton gestort wat 
de basis vormt voor de verder opbouw. 
Ondertussen wordt volop gewerkt aan 
het herstel van de oude tegels en zer-
ken. We hopen dat eind februari gestart 
kan gaan worden met het terugleggen 
van de herstelde tegels en zerken. De 
glaswerkzaamheden lopen ondertus-
sen ook door. Stukje bij beetje wordt er 
steeds een beetje meer zichtbaar van 
de prachtige glas-in-lood ramen met 

brandschildering. Loop gerust een langs.  
Wat staat er op uw bucketlist? 
Die van ons is in ieder geval goed ge-
vuld. De plannen voor een ‘grand’ ope-
ning worden gesmeed en nog belangrij-
ker is natuurlijk de periode daarna. We 
hopen dat de kerk dan een ontmoe-
tingsplek zal zijn voor én door het dorp. 
We vertrouwen dat het gaat borrelen en 
bruisen van activiteiten net als de cham-
pagne met Oud en Nieuw. Dat is onze 
wens voor 2022.   Team Werk aan de Kerk

Bucketlist voor de Grote Kerk 

Tijdens de Week van gebed voor een-
heid van 16 tot en met 23 januari 2022 
staan christenen wereldwijd stil bij de 
ster van Betlehem. Een licht dat schijnt 
in het duister en de weg wijst naar Je-
zus. Kerken uit het Midden-Oosten ko-
zen het thema ‘Licht in het duister’. “Het 
thema is toepasselijk in deze tijd”, vertelt 
Christien Crouwel, algemeen secretaris 
van de Raad. “We leven in een wereld 
die hunkert naar licht in de duisternis. 
De coronapandemie en de econo-
mische, politieke en sociale crises die 
daaruit voortvloeien hebben dat eens te 
meer laten zien.” De ster van Betlehem 

nodigt ons uit om samen op zoek te 
gaan naar Christus die het licht der we-
reld is. Dat is wat we tijdens deze Week 
van gebed voor eenheid doen.”
De Kerken van Loenen-Vreeland ver-
enigd in de plaatselijke Raad van Kerken 
doen mee en organiseren op zondag 
16 januari om 10.00 uur een digitale 
kerkdienst in aansluiting bij bovenge-
noemd thema in de Gereformeerde 
Kerk aan de Dorpsstraat. Medewerking 
verleent het parochiekoor van de RK 
Geloofsgemeenschap H. Ludgerus olv 
Dennis de Bruijn. Voorgangers zijn pas-
tor Jos van Os, ds. Luite-Harm Kooij, ds. 

Rineke van Ginkel,
 ds. Pieter A. Pronk 
en ds. Peter Nagel.
De dienst is online te 
volgen via de link die u 
kunt vinden op de website 
van de diverse kerken in 
Loenen-Vreeland en via 
www.kerkdienstgemist.nl/
Loenen aan de Vecht
/Gereformeerde Kerk.

Week van gebed voor eenheid
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Frits Overbeek woont al 48 jaar samen met 
zijn vrouw Wies in Loenen. Hij is een bezi-
ge bij op zijn 77e. Hij geeft bijles aan kin-
deren, is al 30 jaar actief als vrijwilliger bij 
Stichting HoPe (Holland-Peru), sport en zingt 
veel, maar bovenal verbindt hij mensen met 
elkaar. Zijn motto is elkaar te ontmoeten als 
mens. 

Wat houd je momenteel bezig?
“Veel. Ik ben intensief bezig met mijn bijlesleerlingen 
op de maandag, dinsdag en donderdagmiddagen en 
2 kinderen op woensdagavond. Momenteel zijn het 
een stuk of 14 leerlingen, 12 basisschoolleerlingen 
en 2 middelbare school leerlingen. Zij krijgen extra 
ondersteuning. Op dit moment is begrijpend lezen 
heel belangrijk. Tijdens de bijlessen gaat het niet altijd 
alleen maar over de lesstof, maar ook over hoe het 
met hen gaat, over de toekomst, er komt ook een 
stukje coaching bij kijken. De kinderen komen, vol-
gens mij, zelden met tegenzin naar de bijles.  Zo’n uur 
gaat altijd in samenspraak, de leerlingen ervaren zelf 
dat ze er baat bij hebben en vinden het zelf fijn. Het 
is zoveel meer dan alleen bijles geven.”

Vind u het leuk dat u meer doet 
dan alleen de bijles geven? 
“De gesprekken die plaatsvinden, gaan over wat ze 
mee maken, dat vind ik juist zo leuk. Als je je vei-
lig voelt dan ga je ook meer vertellen. En dat doen 
ze dus ook. In de bijlessen ben ik echt bezig met 
het zelfvertrouwen van de kinderen”. Enthousiast en 
met glimlach op zijn gezicht vertelt Frits over het voor-
beeld van een van de kinderen die zijn/haar hand heeft 
durven op te steken, toen de juf bij de rekeninstructie een 
vraag stelde, waarop niemand het antwoord wist, maar zij 
wel. “Het nauwe contact met de groepsleerkracht is heel 
fijn, we werken echt met elkaar samen.”

Wat zie je momenteel bij de jeugd?
“Ik merk dat kinderen zich meer bewust zijn wat ze na de 
basisschool willen doen. Sommige kinderen zijn heel dui-
delijk in hun mening over wat ze later willen gaan doen. 
Dat vind ik heel mooi in die gesprekken, die ik met hen 
voer. Als je die stip op de horizon ziet, dan houdt het je 
gemotiveerd om door te gaan.”

Welk effect heeft de prestatiemaatschappij 
op kinderen? 
“Het verwachtingspatroon van de ouders is tegenwoor-
dig vaak te hoog. De kinderen hebben soms het gevoel 
dat ze niet aan de verwachtingen van hun ouders en de 
maatschappij kunnen voldoen. Zodra ik praat over vmbo-t 
gaan de wenkbrauwen omhoog bij sommige ouders/vol-
wassenen. Havo en vwo is ok, maar niet vmbo-t.  Als 
kinderen dat vaak horen dan gaan ze op een gegeven 
moment hun zelfvertrouwen kwijtraken. Dat stukje zelf-
vertrouwen is zo boeiend om het daar met de kinderen 
over te hebben. Te laten ervaren dat ze het wel kunnen. 
Er zijn zoveel mogelijkheden later, ook al heb je geen 
havo of vwo. Ik heb nog veel contact met oud-leerlingen. 
Als ik ze dan tegenkom in het dorp en met ze praat, dan 
hoor ik wat ze allemaal doen en besef ik me weer dat 
ieder zijn/haar eigen tempo heeft en dat het niet altijd 
belangrijk is welk niveau ze hebben.” 

Waar komt het vandaan dat ouders willen 
dat hun kind op een hoger niveau komen? 
“Het is vaak het eigen plaatje van de ouders, dat zij pro-
jecteren op hun kinderen. Ze denken dat dát goed is voor 
hen. Terwijl het plaatje van de kinderen anders is.  
Wat ik ook merk is de tweedeling in het onderwijs. De ou-
ders die het financieel goed hebben, die kunnen allerlei 
externe hulp inhuren voor hun kind. De onderwijs -onder-

Loenenaar in 
de Spotlight 

steuningsbureaus rijzen de pan uit. Ik vind het eigenlijk 
lastig dat ik dan toch bijdraag aan die tweedeling, maar 
probeer wel, daar waar het kan, een andere bijdrage aan 
te leveren. Ik heb nu een kind waarvan de ouders extra 
ondersteuning eigenlijk niet kunnen betalen. Dus regel ik 
dat het wel kan.”

Wat deed je zelf als kind graag?
“Heel veel sporten, ik heb veel hard gelopen, geschaatst 
(laatste 3 Elfstedentochten), race fietsen, berg sport, veel 
geklommen. Ik heb veel gezongen. En zingen doe ik nog 
steeds. De Nederlandse Haendel Vereniging daar hebben 
mijn vrouw en ik elkaar ontmoet. Muziek heeft altijd een 
belangrijke rol gespeeld in mijn leven, net zoals schilde-
ren. Ik heb veel portretten geschilderd, meestal in op-
dracht van iemand.  Daar heb ik nu geen tijd meer voor. 
Ook het kerkenwerk en het vrijwilligerswerk bij Stichting 
HoPe spelen een grote rol in mijn leven.  De Stichting 
bestaat 30 jaar en zo lang ben ik ook al vrijwilliger. De 
Stichting helpt de achtergestelde Hooglandindianen (In-
ca-bevolking) in de hoge, afgelegen Andes valleien op 
4000 m in Peru met onderwijs en sociale verbeteringen. 
Ik ben er zelf 5 of 6 keer geweest en ik geef veel pre-
sentaties op scholen, zet acties op en ga op zoek naar 
sponsoren om geld in te zamelen.” 

Wat heb je vroeger gemist op school? 
Niet vakinhoudelijk, maar over het leven. 
“Het open contact met je klassendocent. Dat je voelde 
dat je mens bent. Het was heel hiërarchisch. Boven stond 
de leraar en daar beneden de leerling. Ik had ontmoet 
willen worden als mens en dat het niet alleen ging over 
de vakken. Ik werd vaak gekozen tot klassenleider. Als er 
een docent ziek was, dan regelde ik met de klas de fruit-
mand voor de leraar. Dan kwam ik bij de hem thuis, en 
dan was daar ineens een hele andere persoon. Dan ont-
moette je hem als mens. Zonder de masker of de rol van 
leraar. Dat vond ik zo ontzettend leuk. M’n dochter werkt 
momenteel als coach en ziet dat de problematiek van de 
volwassenen heel vaak voortkomt uit het niet gezien- zijn 
in hun jongere jeugdjaren.”

ONTWERP 

AANLEG 

ONDERHOUD 

06-2013 1987

info@boschhoveniers.nl

www.boschhoveniers.nl

Frits Overbeek

Wat waardeer je aan jezelf? 
Een stilte valt…. “Euhm tja das toch best een lastige 
vraag”. Anne-Lynn en ik kijken Frits aan en vragen ons 
af waarom deze vraag lastiger is voor volwassenen 
dan voor kinderen. Alsof je als volwassene niet iets 
waarderends over jezelf mag zeggen omdat het dan 
wellicht arrogant overkomt. Na dat gezegd te heb-
ben, borrelt het bij Frits en brandt hij los: “Het soci-
ale contact, de betrokkenheid naar de mens en de 
maatschappij. Het onrecht dat we daar wel iets mee 
moeten. Het maakt niet uit wie je bent, welke culture-
le en/ of sociale achtergrond je hebt, welke religie je 
hebt; iedereen waardeer ik. Ik wil graag de verbinding 
brengen tussen mensen.

Welk karakter mist u bij uzelf? 
Welke ontwikkelpuntjes heeft u?  
Wies die op de achtergrond meeluistert springt in: “je 
cijfert jezelf weg, je moet veel van jezelf en je vindt 
het moeilijk om je te kunnen ontspannen.” “Ik ben 
calvinistisch opgevoed. Het gaat altijd om de ander. 
Dat heeft meegespeeld. 
Mijn gezin is wellicht tekortgekomen, omdat ik veel 
weg was. Toen ik directeur was bij de basisschool in 
Vreeland heeft dat een grote impact gehad. Het was 
altijd eerst school, dan het gezin en dan ik.”

Vind u het jammer dat u dat niet eerst 
aan uzelf hebt kunnen geven? 
“Ik heb er geen pijn over of dat ik het lastig vind. In 
de gesprekken met mijn kinderen geven ze wel eens 
terug dat ik er niet altijd was. Dat heeft me doen rea-
liseren dat ik niet moet doorslaan. Wies fluit me dan 

terug en daar luister ik dan wel naar. Er is altijd een goede 
balans geweest tussen ons.”

Hoe vindt u het in Loenen en was het vroeger 
anders om hier te wonen dan nu?  
‘Wies en ik kwamen uit Kockengen naar Loenen in 1973. 
Al 48 jaar lang wonen we in het dorp. We voelen ons hier 
heel erg thuis en hebben hier heel veel contacten.  
Het dorp wordt groter en groter. Er zijn veel mensen van 
buitenaf gekomen. Rijke mensen die grote huizen heb-
ben laten bouwen. Vroeger was het meer gelijk en nu is 
dat anders. Je merkt soms wel dat er een sociale kloof is.”

Als morgen je laatste ontbijt is, wie nodig je uit, 
wat zou je willen eten en wat wil je nog zeggen?
“M’n eigen gezin is er en mijn beste vrienden en vriendin-
nen. Wat ik wil eten? Rijst met een prutje gemaakt door 
Wies. Let op elkaar zou ik zeggen. Wij zijn hier op aarde 
om er voor elkaar te zijn, dus houd elkaar in de gaten. 
Het individualisme in de hele maatschappij voert te veel 
de boventoon.”

door Eleonora en Anne-Lynn.

Wil je ook geïnterviewd worden door onze redacteur Eleonora van 
IJssel en onze nieuwe correspondent Anne-Lynn voor de rubriek 
‘Loenenaar in de spotlight’, neem dan contact op door te mailen 
naar: eleonora@loenensnieuws.nl. 
Een Loenenaar is iemand die in Loenen aan de Vecht woont, jong, 
oud, net wonend of al haar/zijn hele leven. 

Frits Overbeek
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Praktijk voor Fysiotherapie

M. Bakker
Tel.: 0294 232502 • praktijkhoefijzer@hetnet.nl

www.praktijkhoefijzer.nl

Dit jaar is kinderburgemeester Fien Sant de stem en 
ambassadeur van kinderen in gemeente Stichtse Vecht. 
Vanwege het coronavirus zijn veel activiteiten niet mo-
gelijk of afgelast. Wel wil kinderburgemeester Fien heel 
graag in contact blijven met kinderen in de gemeente. 
Daarom brengt zij samen met de kinderadviseurs idee-
enboxen naar basisscholen. OBS Graaf Floris in Loenen 
aan de Vecht is de eerste school die op vrijdag 10 de-
cember een ideeënbox heeft gekregen van Fien.

Ideeënboxen 
Kinderburgemeester Fien heeft samen met kinderadvi-
seurs Romaisa Achahbar en Isa van der Putte ideeën-
boxen voor basisscholen gemaakt. Ze willen graag kinde-
ren uit alle twaalf de kernen van Stichtse Vecht kunnen 
bereiken. In deze ideeënboxen mogen alle kinderen van 
de school briefjes doen. Op de briefjes kunnen ze een 
vraag schrijven, een idee kwijt, of iets anders wat ze met 
Fien, Isa en Romaisa willen delen.

Kinderburgemeester Fien: “Ik vind het belangrijk om van 
kinderen te horen wat hen bezighoudt en te praten over 
dingen die zij belangrijk vinden. Ik ben benieuwd hoe 
het gaat in alle andere dorpen en op andere scholen in 
Stichtse Vecht. Misschien kunnen we kinderen helpen 
die een vraag hebben of samen leuke ideeën bedenken 
en uitvoeren!”

Een maand lang
Elke ideeënbox staat gedurende een maand op een ba-
sisschool. Daarna worden de boxen opgehaald en gaan 
Fien, Isa en Romaisa aan de slag met de briefjes. De 
ideeënboxen worden elke maand doorgegeven aan een 
volgende school.

De ideeënboxen gaan op aanmelding naar de scholen. 
Alle basisscholen zijn benaderd om een ideeënbox van 
Fien en haar adviseurs te krijgen.

Ideeënboxen op basisscholenIdeeënboxen op basisscholen

Binnen het project ‘Herstel en duurzaam behoud leg-
akkerlandschap in de Kievitsbuurten’ voert gemeente 
Stichtse Vecht 6 pilots uit om te onderzoeken welke type 
natuurvriendelijke beschoeiing het beste werkt om leg-
akkers te beschermen. De werkzaamheden voor deze 
pilots zijn gestart. Donderdag 9 december is het bouw-
bord onthuld door Maarten van Dijk, wethouder natuur 
en landschap in Stichtse Vecht en door Jan-Jaap de Kloet, 
adviseur gebiedsakkoord Oostelijke Vechtplassen bij het 
Plassenschap Loosdrecht e.o. en verantwoordelijk wet-
houder in Wijdemeren.

Ontstaan van het legakkerlandschap
In het Loosdrechts Plassengebied liggen bij de Scheendijk 
twee gebieden met legakkers: de noordelijke en de zui-
delijke Kievitsbuurt. Dit zijn restanten uit de tijd dat in het 
gebied nog op grote schaal veen werd gewonnen. Op de 
legakkers werd het opgebaggerde veen uitgespreid zodat 
het kon indrogen tot turf. Door wind en golfslag zijn veel 
legakkers verdwenen en ontstonden uiteindelijk grote 
open plassen. De nog resterende legakkers zijn van cul-
tuurhistorische waarde. Helaas is de oeverbescherming 
van veel legakkers zwak. Door wind en golven kalven de 
oevers van de legakkers steeds verder af. Het waardevolle 
cultuurlandschap dreigt zo verloren te gaan.

Wethouder Maarten van Dijk: “Als gemeente willen we 
graag dat het unieke legakkerlandschap in de Kievits-
buurten behouden blijft. Het is een icoon van onze cul-
tuurhistorie, de natuur is er heel bijzonder en het is een 

Werkzaamheden pilots in Kievitsbuurten zijn gestart 
fantastische plek om te recreë-
ren.” Jan-Jaap de Kloet vult aan: 
“Met dit project stimuleert de 
gemeente de aanleg van natuur-
vriendelijke beschoeiingen. Dat is 
goed voor de natuur en voor de 
waterkwaliteit. Als Plassenschap 
stellen we dan ook graag legak-
kers ter beschikking om te expe-
rimenteren met verschillende ty-
pen beschoeiing, zodat ze straks 
particuliere legakkereigenaren 
een stimuleringsregeling kunnen 
bieden voor iets dat echt werkt.”

Planning
Volgens planning zijn de uitvoe-
rende werkzaamheden in de 
Kievitsbuurten uiterlijk rond 15 
maart 2022 afgerond. Dat is 
mede afhankelijk van het weer. 
Wanneer de werkzaamheden 
klaar zijn, starten de 6 pilots. 

Pilots
De locaties van de legakkers zijn strategisch gekozen om 
verschillende omstandigheden te testen. Ook is gekeken 
naar de beschermende werking voor de achterliggende 

legakkers. De pilots worden minimaal 2 groeiseizoenen 
gemonitord. Na afloop van de pilots, in het najaar van 
2023, komt  er een subsidieregeling voor de 2 meest 
succesvolle technieken. Particulieren kunnen zo voorde-
lig hun beschoeiing vervangen en tegelijk de natuur en 
de waterkwaliteit vooruit helpen.
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Cors is in Utrecht diergeneeskunde aan 
het studeren, maar woont liever niet in de 
stad. Zijn oom Wim van der Paauw heeft 
wel plek en zo komt Cors op de boerderij 
te wonen. Hij kan zijn passie, verzorgen 
van schapen, direct toepassen. Aan het 
einde van zijn studie komt zijn oom met 
de vraag of hij het bedrijf wil overnemen? 
Cors wilde eigenlijk eerst een jaar als vee-
arts aan de slag te gaan en dan een keus 
te maken, maar zover komt het niet. Als 
zijn oom komt te vallen, neemt Cors het 
melken over en van het een komt het an-
der. Als zijn oom in 2015 overlijdt, kiest 
Cors definitief voor het melkveebedrijf.

Momenteel staan de koeien op stal maar 
in de lente zijn ze er echt weer aan toe 
om buiten te zijn. Elk jaar een feest om te 
zien hoe uitgelaten de koeien dan zijn. De 
dames weten ook, dat als het hek open 
gaat,  het melktijd is dus komen ze zelf 

naar de melkput. Daar staan 2 x 4 koeien 
hun melk te geven. Voor vijftien koeien is 
dat nu even niet zo, die staan droog om te 
kalveren. De overige 55 koeien worden 2x 
daags gemolken.

Hoe ziet een dag eruit?
Het is duidelijk dat een dag loopt volgens 
het ritme van het melken. Na het opstaan 
’s morgens om 5 uur, gaat Charlotte aan 
de slag om te melken, Cors voert de die-
ren. Naast brokjes krijgen die ook mais, 
appelpulp (een restproduct van het ap-
pelsap persen bij Schulp), aardappelsnip-
pers (een restproduct van de fritesindus-
trie) en bierbostel (een restproduct van 
het bier brouwen). Op deze manier wordt 
goed gebruik gemaakt van restproducten.
Rond 8.30 wordt er gegeten en zijn de 
kinderen Salomé en Hannah ook klaar 
voor de dag. Er is elke dag van alles te 
doen: schapen tellen, gras maaien in de 
zomer, onderhoud en klussen in de win-
ter, administratie, noem maar op. Vervol-
gens is het hele gezin om 17.30 weer aan 
het melken. Nu is het Cors die melkt want 
er moet ook gegeten worden en de kinde-
ren gaan naar bed. 

Na 8 uur ’s avonds is het werk gedaan. 
En… hoe gaat dat met vakanties of een 
vrije dag? Dat gaat dus eigenlijk niet! Ge-
lukkig was er een stagiair die nu nog wel 
eens bijspringt.
Maar… de vrijheid, het eigen baas zijn en 
vooral het feit dat de dieren eerlijk, zijn 
maken het werk fijn. Als in de winter er 
een laagje vorst ligt, de zon opkomt en 
de schapen daarin lopen is het wel koud 
maar vooral genieten. Daarom word je 
boer!

Regels vanuit Den Haag
Het is algemeen bekend dat de beper-
kende regelgeving vanuit Den Haag de 
boeren frustreert. Het bedrijf ligt vlak bij 
de Oostelijke Vechtplassen een stikstof-
gevoelig Natura 2000 gebied. Je kunt 
je de vraag stellen hoe daar vervuilende 
watersport en -recreatie kan plaatsvinden, 
terwijl een boer voor elke activiteit een 
vergunning moet hebben.  
Vaak is ook te horen dat boeren milieu 
en dieronvriendelijk zijn. Charlotte legt uit 
dat zij in en met de natuur werken en dus 
nooit het land zouden willen vervuilen. De 
koeien zijn het belangrijkste in het bedrijf: 
daar zorg je goed voor want uiteindelijk is 
dat wat maakt dat de koe ook goed melk 
kan produceren. Het samenspel van mens 
en dier is zo optimaal.

Toekomst gericht
Ook vinden Cors en Charlotte het be-
langrijk zich te richten op milieuvriendelijk 
boeren. Er staat een kleine windmolen en 
op het dak van de stal liggen zonnepane-

len. Het bedrijf kan hierdoor energieneu-
traal draaien.
Dat brengt de vraag: wat denken jullie 
voor de toekomst? Plannen genoeg, de 
stal zou verbouwd kunnen worden ( maar 
daar is… vergunning voor nodig). In febru-
ari 2022 komt er namelijk een mestrobot. 
Die zorgt ervoor dat de roosters in de stal 
schoner blijven. Problemen met de klau-
wen van de koeien kun je zo beter voor-
komen. 

Er is de hoop dat de kinderen in de toe-
komst verder willen met het bedrijf.  Daar-
voor hoef je maar naar Salomé te kijken: 
vol trots laat ze me het pasgeboren kalf 
zien. Feilloos weet ze te vertellen dat het 
kalfje nu een dekje om moet en biest 
moet drinken. Zo’n dekje houdt een kalfje 
lekker warm en biest, de eerste melk van 
de moederkoe, is cruciaal voor een gezon-
de start van een kalf.
Zo klein als ze is (3 jaar) had Salomé al 
eerder in de melkput verteld wat daar 
gebeurt en dat ze onder andere doekjes 
aangeeft om de uiers schoon te maken. 
Prachtig om bij zo’n jong iemand al de be-
vlogenheid te zien op het gezicht. Zou ze 
dat van haar -eveneens stralende- ouders 
hebben?

Melkveehouderij Griffioen
Op de rand van Loenen, net na het plaatsnaambord 
aan de Mijndensedijk, staat de melkveehouderij 
van Cors en Charlotte Griffioen. Een inkijkje.

Door: Hannie Boerema
Foto’s: Maarten Bootsma

“Het bedrijf ligt vlak bij de 
Oostelijke Vechtplassen een stikstof

gevoelig Natura 2000 gebied. 
Je kunt je de vraag stellen hoe 
daar vervuilende watersport en 

-recreatie kan plaatsvinden, terwijl 
een boer voor elke activiteit een 

vergunning moet hebben” 
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De drogisterij aan de Bredestraat in Loenen aan de 
Vecht heeft per 1 januari 2022 een nieuwe eige-
naresse, namelijk Jantine van der Linden. Jantine 
heeft al lang bij de drogisterij gewerkt. Ze kent de 
onderneming dus goed en ze heeft deze kans nu 
met beide handen aangegrepen. 

100 jaar in Loenen
De drogisterij kent een lange geschiedenis die 100 jaar 
geleden al is begonnen. In die periode zijn er uiteraard 
meerdere eigenaren van deze zelfstandige drogist ge-
weest. De uit Purmerend komende Daniel van Wijn-
gaarde heeft zich in 1921 met de drogisterij in Loenen 
gevestigd, in het pand ‘Huize Soeterust’ dat ook wel ‘De 
Hooge Stoep’ werd genoemd. Na 3 jaar is het pand over-
genomen door Jacobus Tromp die op zijn manier ook de 
drogisterij voortzette. 

Overname drogisterij 
Op de bovenverdieping van de apotheek is in 1923 de 
nijverheidsschool ingetrokken totdat deze locatie te klein 
werd en in 1931 naar een nieuwe locatie aan de Vreel-
andseweg verhuisde. 

De drogisterij ging in 1932 verder met een nieuwe ei-
genaar: N. van Kol. De volgende overname was door 
Leen den Boer in 1972. Dat duurde tot 1998 toen de 
heer Kok de zaak overnam. Jantine van der Linden trad 
al in 1998 in dienst. Zij heeft er toen 18 jaar gewerkt om 
daarna een uitstap te maken naar Intratuin. In 2018 is 
ze terug gekomen.

Overname
De Loenense drogisterij is tot en met 2021 in bezit ge-
bleven van de heer Kok, die in 2021 heeft besloten om 
zijn ondernemingen te gaan afbouwen. De drogisterij in 
Loenen aan de Vecht was de eerste vestiging die vrij 
zou komen. Jantine van der Linden heeft toen besloten 
de winkel over te nemen. Dit betrof veel voorbereidend 
werk achter de schermen maar het is uiteindelijk alle-
maal goed verlopen. Jantine is hiermee een echte Loe-

nense ondernemer geworden. Zij woont met haar man 
Tjacco, zoon Enzo (14) en dochter Pink (12) al vijftien 
jaar in Loenen aan de Vecht. 
De winkel blijft aangesloten bij Care & Beauty, een or-
ganisatie voor zelfstandige drogisterijen. De naam van 
de Loenense drogisterij is vanaf 1 januari 2022 ‘Care & 
Beauty EnZo’.

Enzo is de naam van de eerstgeborene van Jantine en 
Tjacco. En voor de winkel betekent dit “en zo” dat er 
naar gelang de vraag van klanten nieuwe artikelen zullen 
worden aangeboden. Er zal in de loop van de tijd een 
frisse wind door de winkel gaan. Dit zullen een aantal 
veranderingen zijn, die de winkeluitstraling ten goede 
zullen moeten komen. De drogisterij met pakketservice 
en stomerijservice blijft in de tussentijd gewoon open en 
de klant zal hier volgens Jantine “zeker geen hinder van 
ondervinden”.

Monique Molenaar en Ilse van Rooijen
De oude foto’skomen uit het archief van de Historische Kring 

Loenen aan de Vecht. Met dank aan Willem Mooij.

“Ik miste het dorp en de kleinschaligheid 
van de drogisterij”, Jantine

Vrijdagochtend 17 december 2021 bracht 
burgemeester Ap Reinders een bezoek 
aan de acht verenigingen die hun ‘speel-
vloer’ hebben in ’t Web. De beheerder 
van ’t Web, Roy Heesakkers, heette de 
burgemeester van harte welkom namens 
de aanwezige verenigingen. Roy nodigde 
hem uit om kennis te gaan maken met de 
aanwezige leden en zich te laten infor-
meren naar hun activiteiten. 

Onder het genot van een kop koffie en een pe-
tit-four werd het een ongedwongen rondgang 
langs de -aanwezige leden van de- Schaakvereniging 
Vecht & Ommelanden, het orkest OrVeO, de Loenense 
Dam Vereniging, het Projectkoor De Poldermodellen, het 
Cursusproject Loenen, de Bridge Club Loenen, de Dam 
Club Loenen, de Peuterspeelzaal/BSO Heldenopvang 
en de Fotoclub Loenen. De burgemeester nam voor elk 
van deze aanwezigen ruimschoots de tijd. Hij luisterde 
graag naar hun activiteiten binnen de gemeenschap van 
Loenen aan de Vecht. Onderwerpen die uiteraard aan 
de orde kwamen waren o.a. de corona-maatregelen en 

de effecten hiervan op ledenaantallen en de aanwas van 
leden in de toekomst.. Enkele verenigingen zien hun 
leden aantal teruglopen terwijl anderen geen nieuwe 
leden kunnen aantrekken in deze lastige periode. De 
sfeer was ontspannen, met af en toe een schaterlach. 
De verenigingen konden hun activiteiten goed over “het 
voetlicht” brengen.

Burgemeester en bespelers van ’t Web

“Burgemeester Reinders in gesprek met twee bestuursleden 
van “de Poldermodellen”. Foto: Maarten Bootsma
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Welkom bij Loenens Wonen! Wij hebben een passie voor alles wat te maken 
heeft met interieur. Loenens Wonen is een gespecialiseerde winkel met ken-
nis over alles wat met interieur te maken heeft. Denk hierbij aan gordijnen, 
behang, vloerbedekking en verf. Wij luisteren naar uw wensen en waar u naar 
op zoek bent, we maken combinaties en nemen u mee langs een tal van moge-
lijkheden op het gebied van de nieuwste woontrends. Kom voor advies en een 
lekker kopje koffie naar onze winkel! Wij denken graag met u mee.

De Werf 5, 3632 AE Loenen aan deVecht, Tel. 0294-231993

Wij creëren 
jouw thuis

In de gemeente Stichtse Vecht is 
een ‘Lokale Herstelagenda’ van 
kracht. Deze agenda is bedoeld om 
het herstel van de samenleving te 
versnellen, na alle negatieve effec-
ten van de coronacrisis. Het college 
van B&W heeft een tussenrappor-
tage laten opstellen. De rapporta-
ge geeft voor iedere maatregel de 
voortgang aan.  

Maarten van Dijk, de coördinerend wet-
houder voor de Lokale Herstelagenda laat 
weten: “Over het algemeen verloopt de uit-
voering voorspoedig. We hebben met onze 
maatregelen de afgelopen periode veel in-
woners en ondernemers ondersteund. Om 
onze inwoners te ondersteunen hebben 
we onder andere de Tegemoetkoming On-
dersteuning Noodzakelijke Kostenregeling 
(TONK) verruimd. We hebben in totaal 59 
inwoners met de TONK geholpen om inko-
mensdalingen als gevolg van corona op te 
vangen en in totaal € 258.000 uitgekeerd. 
Ook ondersteunen we ondernemers die 
gebruik maken van de TOZO (Tijdelijke 
Overbruggingsregeling Zelfstandige Onder-
nemers) met schuldhulpverlening, het ver-
sterken van ondernemingen of begeleiding 
naar werk in loondienst”.

Mantelzorgcompliment 2.0
Met het mantelzorgcompliment 2.0 snijdt 
het mes aan twee kanten. De gemeente 
ondersteunt zowel mantelzorgers met een 
tegoedbon, als ook de lokale ondernemers 
bij wie deze bon gebruikt kan worden. In 
totaal hebben 530 mantelzorgers ieder 
180 euro aan bonnen ontvangen. Deze 
bonnen kunnen bij 150 lokale onderne-
mers worden ingezet.

Projecten dragen bij aan herstel 
van de samenleving
Er zijn meer activiteiten voor jongeren ge-
organiseerd om de sociale ontwikkeling te 
ondersteunen en eenzaamheid tegen te 
gaan. Denk hierbij aan het project Young 
Leaders Light, waaraan circa 100 jonge-
ren hebben deelgenomen. En ook aan 
het project Join us, dat jongeren die last 
hebben van eenzaamheid met elkaar in 
contact brengt. Het programma helpt ze 
sociaal sterker te worden, zodat ze leren 
zelf een netwerk op te bouwen en te be-
houden. Een ander project: horecaonder-
nemers hebben er baat bij dat de precario-
belasting voor terrassen wederom op nul 
euro is gezet.

Vervolg
De maatregelen uit de Lokale Herstelagen-

Koop een lot. Met je vrienden, van 
die goudvis, neem een muntje mee 
om te krassen, kroon jezelf tot ko-
ning, zet in op wedstrijden, gooi je 
geld in een casino. Dus eigenlijk in 
de prullenbak.

Maar denk eens na. Wie is nu eigenlijk 
de eigenaar van de Nederlandse Loterij, 
’s lands grootste gokinstelling? Raad eens. 
Je wist het wel… de Nederlandse over-
heid. Net goedgekeurd door onze volks-
vertegenwoordigers is het versoepelen 
van de reclamecode om online te gokken. 
En meteen wordt je gericht doodgegooid 
met reclame om via websites te gaan 
gokken, nu ook door alle (nóg meer com-
merciële) gokaanbieders. Waanzin!
Gokken is een verslaving. En er zijn er al 
zoveel. Drank, roken, drugs. Vast nog wel 
meer. En dus stimuleert de overheid de 
bevolking om er nog één bij te nemen. 

Gokken… Waarschijnlijk zal er binnenkort 
weer een oud en vertrouwd spotje van 
Postbus 51 op de TV komen. Dit terwijl 
Nieuw Zeeland een algeheel verbod op 
sigaretten gaat instellen, vooral om de 
jeugd van het roken af te houden. Zo kan 
het dus ook.
Dus even in het kort…
De overheid laat reclame toe om online 
te gaan gokken
Koop een lot of zet in op een wedstrijd
Raak verslaafd
Kom in geldnood
Klop aan bij de gemeente
Kom in de schuldsanering

De schatkist wordt gevuld, om het ver-
volgens weer aan de gemeente te geven 
om mensen te helpen hun schuld af te 
betalen. Ik snap het niet meer. U wel? Of 
wel, het is een duurzame manier om om 
te gaan met geld. Re-circulair? 

LoenensNieuws wil ook een podium kunnen bieden voor opiniestukken 
die een bijdrage leveren aan het publieke debat. Dat debat hoeft natuurlijk 
niet altijd alleen over Loenen aan de Vecht en omgeving te gaan. De redac-
tie behoudt zich wel het recht voor ingezonden artikelen / opiniestukken 
te weigeren dan wel te redigeren, in te korten en/of de titel aan te passen. 
Bijdragen kunnen worden gestuurd naar: redactie@loenensnieuws.nl, bij 
voorkeur met een goede portretfoto van de auteur.                        Hans Klaver

Opinies in LoenensNieuws

Ingezonden artikel door Ian Doornebosch:

Nadenkertje… koop een lot

da blijven van groot belang om de weg 
naar herstel met elkaar voort te zetten. Ze-
ker ook omdat er van rijkswege opnieuw 
tot een harde lockdown is besloten, van-
wege de opleving van het coronavirus en 
de zorgen om de Omikronvariant. 
De uitvoering van de Herstelagenda loopt 
in de pas met de uitvoering van het huidi-
ge coalitieakkoord. Op 16 maart 2022 zijn 

er weer gemeenteraadsverkiezingen. Het 
is dan aan de nieuwe gemeenteraad om 
te bepalen of en hoe zij de Lokale Herste-
lagenda en de opgedane inzichten tijdens 
de uitvoering ervan, gaan betrekken bij het 
opstellen van een nieuw coalitieakkoord. 
Het college zal de eigen inzichten hierover 
bespreken met de gemeenteraad in de 
vorm van een eindevaluatie.

Tussenrapportage Lokale Herstelagenda

Inwoners en ondernemers gesteund 
met herstelmaatregelen

Per 1 januari 2022 veranderen de ser-
vice-uren van de Bibliotheek Loenen. Dat 
zijn de uren waarop er medewerkers aan-
wezig zijn. Voor vragen en hulp zijn zij er 
voortaan op maandag-, woensdag- en vrij-
dagmiddag, en op zaterdag. Daarmee ver-
vallen de service-uren van dinsdagmiddag 
en vrijdagavond.  De openingstijden blij-
ven verder gelijk. U kunt dan zelf boeken 
lenen en terugbrengen, gebruik maken 
van de computers of de krant lezen aan 

de leestafel. Al jaren kampt de bibliotheek 
met een tekort, doordat de gemeente 
Stichtse Vecht de subsidie niet indexeert. 
Daardoor zoekt de bibliotheek oplossin-
gen om te kunnen besparen met zo min 
mogelijk gevolgen voor de bezoekers. In 
Loenen gebeurt dat door minder perso-
neel in te zetten, waardoor de bibliotheek 
toch open kan blijven.
Kijk voor actuele openingstijden op 
www.bibliotheekavv.nl/openingstijden 

Aangepaste openingstijden Bibliotheek
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Buitenplaatsen en Landgoederen 
(sKBL) en gefascineerd door de 
historische buitenplaatsencultuur. 
Zij delen in dit boek hun waarde-
ring voor dit bijzondere erfgoed. 
Iedere buitenplaats heeft zijn ei-
gen verhaal, maar deze buitens 
vertellen ook een verbindend ver-
haal: over rijkdom, macht, grond-
bezit, vooraanstaande families, 
architectuur- en tuingeschiedenis, 
maar ook over ziektes, brand en 
oorlogsgeweld. 

Een deel van de kastelen en 
buitenplaatsen in de provincie 
Utrecht is toegankelijk voor pu-
bliek en de schrijvers hopen dat 
veel mensen deze plekken be-
zoeken. Het boek Utrecht buiten-
plaatsen bevat daarom ook infor-
matie wat er op en in de buurt 
van de geselecteerde buitenplaatsen te 
beleven is. Sommige zijn als museum 
toegankelijk, bij andere kun je wandelen 
en weer andere organiseren activiteiten – 
van natuur- en tuinexcursies tot concerten 
en cursussen. En op een flink aantal kun 
je trouwen, vergaderen of een feest hou-
den. Het boek is daarom niet alleen een 
aantrekkelijke introductie op dit bijzondere 

erfgoed, maar ook een gids om mee te 
nemen als je een buitenplaats bezoekt.

Het boek Utrechtse buitenplaatsen telt 
240 bladzijden, is rijk geïllustreerd en 
kost € 22,50. Het is online te bestellen bij 
www.kantoorverschoor.nl/utrechtse-bui-
tenplaatsen en verkrijgbaar bij de boek-
handel (ISBN 978 90 8258 935 1)

Bon Bouw realiseert al uw wensen op het gebied van nieuwbouw, verbouw, 
renovatie, restauratie en onderhoud. Een team van ervaren vakmensen zorgt 
al jarenlang naar tevredenheid van vele klanten voor innovatieve bouwkun-
dige oplossingen. Van het vervangen van een deurkruk tot complete nieuw-
bouw, voor zowel kleine klussen als grote projecten kunt u bij ons terecht.

“Wij helpen u het gehele bouwtraject, 
van deurkruk tot nieuwbouwwoning”

Bouwbedrijf Bon b.v. 
Tel. 0294 233 736
E-mail: info@bonbouw.nl

Verbouw
Nieuwbouw
Renovatie

www.bonbouw.nl

Kasteel Loenersloot, wie kent het 
niet? De geschiedenis ervan gaat 
terug tot de dertiende eeuw, toen 
de familie Van Loenersloot een 25 
meter hoge woontoren liet bou-
wen, die zou uitgroeien tot kasteel 
Loenersloot. Het bleef niet bij deze 
woontoren. 

Deze familie liet ook een woontoren ver-
rijzen op een eiland in de Oude Aa, die 
de toepasselijke naam Oudaen kreeg. 
Hier woonde Zweder van Oudaen, van 
wie wordt gezegd dat hij een gevreesde 
roofridder was, bijgenaamd de Slechte. 
Maar of dat ook waar is? De woontoren 
werd later uitgebreid met twee vleugels 
en een achterhuis en gebruikt als zomer-
verblijf. Hoog aan de westgevel kwam een 
sierlijk torentje dat een mooi uitzicht over 
de Vecht bood. 

De verhalen over kasteel Loenersloot en 
Huis Oudaen zijn slechts twee van ruim 
vijftig verhalen over buitenplaatsen en kas-

telen in de provincie Utrecht. De provincie 
telt tientallen historische buitenplaatsen 
en kastelen, zoals de kastelen in de Lang-
broekerwetering en de buitenplaatsen 
in de Stichtse Lustwarande en langs de 
Vecht. De gebouwen zijn architectonische 
parels en de omringende parken en tui-
nen behoren tot ons groene erfgoed. Ach-
ter deze kastelen en buitenplaatsen gaan 
mooie verhalen schuil en een vaak roerige 
geschiedenis. Wie hebben ze gebouwd? 
Wie woonden er? En wat is eigenlijk het 
verschil tussen een kasteel en een buiten-
plaats? 

In het recent verschenen boek Utrecht-
se buitenplaatsen. Lusthoven van adel, 
geestelijkheid en burgers lichten Lenneke 
Berkhout en René W.Chr. Dessing een 
tipje van de sluier van de fascinerende 
geschiedenis van bekende en minder 
bekende kastelen en historische buiten-
plaatsen en hun bewoners in de provin-
cie Utrecht. Beide schrijvers zijn betrok-
ken bij de stichting Kastelen, historische 

Verhalen over Utrechtse buitenplaatsen en hun bewoners

Bij een nieuw jaar horen goede voor-
nemens. Qua sport is dat goed te 
doen bij de diverse sportverenigingen 
die Loenen aan de Vecht rijk is. GSV 
Wilskracht is er één van, en met een 
veelzijdig aanbod aan sporten. 

Badminton
Iedere maandagavond wordt om 21.00 
uur badminton gespeeld in de gymzaal 
aan de Keizer Ottolaan 15. Iedereen is wel-
kom, van beginner tot gevorderde. Hoewel 
plezier centraal staat, wordt er fanatiek 
geoefend. Periodiek komt er een ervaren 
trainer om alle ins en outs van het spel uit 
te leggen.

Conditietraining 
Iedere maandagavond organiseert GSV 
Wilskracht  conditietraining. Dit is van 
20.00 tot 21.00u. De conditietraining is 
een combinatie van:
• Aerobics 
• Steps
• Loopscholing 
• Interval training
Conditietraining is een laagdrempelige trai-
ning waarmee u zich fitter en sterker zult 
gaan voelen. De sport is te beoefenen van 
jong tot oud. Het enige dat u nodig heeft, 
is een matje, maar ook die is eventueel 
beschikbaar in de zaal. Een proefles is mo-
gelijk.

Gymnastiek
Elke vrijdagmiddag zijn er gymnastiek les-
sen voor jong en oudere kinderen, jongen 
of meisje. Tijdens deze lessen wordt alles 

uit de kast gehaald. 
We springen, rollen, 
klauteren, glijden en rennen over de toe-
stellen, zoals kasten, banken, trampolines, 
matten en natuurlijk: de tumblingbaan, de 
12 meter lange opblaasbaan. 

Waarom gymnastiek? 
In de eerste levensjaren vindt bij kinderen 
de grootste ontwikkeling van de motoriek 
plaats. In deze periode komen verbindin-
gen en vertakkingen van de hersencellen 
tot stand. De snelheid in geleiding van 
prikkels van spieren naar hersenen en 
omgekeerd neemt toe. Er ontwikkelt zich 
een verfijnde samenwerking tussen het ge-
zichtszintuig, evenwichtszintuig en de sen-
soren in de spieren, pezen en gewrichten 
enerzijds en het zenuwstelsel anderzijds. 
Een goed motorisch fundament is van 
sterke invloed op de fysieke en mentale 
gesteldheid. 
Ieder vrijdagmiddag tijdens schoolweken:
• 15.30 uur:  Kleutergym voor kinderen van 

3, 4 en 5 jaar
• 16.15 uur:  Recreantengym voor kinderen 

van 6, 7 en 8 jaar
• 17.00 uur:  Turnen voor kinderen van 9, 

10, 11 en 12 jaar 
Iedereen is van harte welkom! 

En verder
In de vorige editie is al aandacht besteed 
aan turnen en tai chi. Ook in 2022 zijn die 
sporten uiteraard te beoefenen. Voor meer 
informatie en om in te schrijven: 
zie www.gsvwilskracht.nl.

Met dank aan Ian Doornebosch

Sporten in 2022

Op dinsdag 22 maart 2022 en woensdag 
30 maart 2022 vergadert de gemeen-
teraad van Stichtse Vecht in de Pfizer-
zaal van Nyenrode Business Universiteit, 
Straatweg 25 in Breukelen. Dit zijn twee 
bijzondere raadsvergaderingen. Dat wordt 

met of zonder publiek, afhankelijk van de 
coronamaatregelen op dat moment.
Op 22 maart wordt afscheid genomen 
van de oude raad en op 30 maart worden 
de nieuwe raadsleden beëdigd. Beide ver-
gaderingen beginnen om 19:30 uur.

Oude en nieuwe gemeenteraad



LoenensNieuws januari 2022 13

A A N B I E D I N G E N  J A N U A R I  2 0 2 2

De WEEK markt 
van LOENEN

Sportmik koolhydraat armbrood  
met soja, lijnzaad en mais  

€ 3,25 per stuk
Vitaalbroodje ook koolhydraat-
arm, dubbel zoveel eiwitten helft 
minderkoolhdraaten        € 3,25

Topper van de Maand:
 Onze Magere Kazen

 Van jong belegen tot snijdbaar oud, met kruiden, 
komijn en magere geitenkaas

Nu 500 gram VANAF: €6.25

Super lekkere mandarijnen 
20 voor € 3.50

Sappige Navels uit Spanje 
10 voor € 5.-

GEZOCHT:
1e en 2e 
monteur

Goed salaris, snel vast contract met mooie opleiding

Direct beginnen bij Van Ekris
Zie www.vanekris.nl

Maarssen Kometenweg 2
tel. 0346-557000
www.vanekris.nl

Met ingang van 1 januari 2022 is het 
Hilversumse ‘Cooke’d Catering’ de 
nieuwe pachter van het clubhuis-res-
taurant van golfclub Old Course 
Loenen in Loenen aan de Vecht. Dit 
cateringbedrijf werd zeven jaar gele-
den, onder ‘het dak’ van de Hilver-
sumse Slagerij De Kroes gestart door 
Nicky Cooke en Ron Blokland. 

Cooke’d, dat onder meer ook de ca-
tering bij de Hilversumse Mixed Hoc-
key Club (H.M.H.C.) verzorgt, is zich 
door de corona-maatregelen steeds 
meer gaan richten op catering ‘op 
maat’, zoals bruiloften, recepties, lun-
ches en diners. Daarin past volgens 
Nick Cooke dit clubhuis-concept uitstekend: “Met ‘de 
Slagerij’ in het kielzog willen wij de leden en andere be-
zoekers van Old Course Loenen kennis laten maken met 
onze manier van werken, koken, barbecueën én ons en-
thousiasme. Wij zijn ervan overtuigd dat dit een perfect match is en kijken er naar uit om aan de slag te kunnen.”

Nieuwe ‘traiteur’ voor golfclub Old Course Loenen

V.l.n.r.: De nieuwe gastvrouwen en -heren van Cooke’d bij Old 
Course Loenen: Nicky Cooke, Leonie Jongkind, Nele Lentink, 

Daniëlle de Bruin-Westdorp en Ron Blokland. Foto Ruud Taal

Brood aanbiedingen 
bij 

Bakker Tim Stoepje
Slankelijntjes, slankelijn broodjes 
1 slankelijntje bevat maar 2,45 gr 
koolhydraten        5 voor € 3,50
3 Luxe Broden van de Week

 € 6,50
Ivm vakantie Vanaf dinsdag 18 januari weer aanwezig 

Week 1 - Runder Rookvlees  100 gr.  1,99
Week 2 - Stuk Zeeuws Spek  100 gr.  1,49
Week 3 - Kipfilet 100 gr. 1,49
Week 4 - Speklappen  3 + 1 Gratis

Gemeente Stichtse Vecht be-
staat dit jaar tien jaar. Van-
wege het coronavirus was het 
helaas niet mogelijk om deze 
verjaardag groots met verschil-
lende festiviteiten te vieren. 

In het kader van het tienjarig jubile-
um gaat burgemeester Ap Reinders 
wel graag op pad met inwoners om 
hun favoriete plek in de gemeente 
te bezichtigen en hun verhaal daarbij 
te horen. Iedereen kan zijn of haar 
favoriete plek insturen. Uit de inzen-
dingen worden er tien gekozen die 
de burgemeester samen met de in-
zender gaat bezoeken.

Burgemeester Ap Reinders: “Stichtse 
Vecht is tien jaar jong en is een veel-
zijdige gemeente. Met rust, natuur-
schoon en een rijke historie maar 
ook bruisend, dynamisch en bedrij-
vig. Ik heb al de nodige plekken als 
burgemeester mogen zien en leren 
kennen maar ben erg benieuwd wat 
voor inwoners hún mooiste of favo-
riete plek is en welk verhaal ze daar-
bij te vertellen hebben.”
Heb jij een favoriete of bijzondere 
plek in Stichtse Vecht met een per-
soonlijk verhaal en wil je die delen 
met burgemeester Reinders? Dat 
kan van alles zijn: een prachtige 
boom in het park waar je vaak wan-

delt, een visplek langs de Vecht, een 
kinderboerderij waar jij met liefde 
voor de dieren zorgt, een wande-
ling door één van de fraaie polders 
die Stichtse Vecht omringen, of een 
gloednieuwe winkel die je net hebt 
geopend.
Je kunt emailen naar:  
10jaar@stichtsevecht.nl en wie 
weet gaat de burgemeester (coro-
na-proof) met jou op pad!

Stichtse Vecht is 10 geworden

December is de maand waarin meer aan de medemens 
wordt gedacht dan in andere maanden. Zo bracht ook 
dit jaar een Loenense weldoenster haar vriendinnen bij-
een om met heel veel enthousiasme, creatieve arbeid, 
verkoop van kerstkransen, gulle giften en zo meer het 
zeer mooie bedrag van € 2.215 op te halen om dit aan 
een lokaal goed doel te doneren. Dit jaar is gekozen voor 
Stichting Leergeld Stichtse Vecht. Dit is een landelijke or-
ganisatie die zich sinds recent ook specifiek richt op Sticht-

se Vecht. Deze stichting biedt ondersteuning aan kinderen 
tussen 4-18 jaar die om financiële redenen niet mee kun-
nen doen aan activiteiten die voor hun leeftijdsgenootjes 
heel normaal zijn. 
Er is met de Stichting afgesproken dat de donatie uitslui-
tend gebruikt wordt voor de aanschaf van een laptop, fiets 
of sportuitrusting aan kinderen in Loenen aan de Vecht en 
Vreeland. Zo worden sommige kinderen uit deze dorpen 
ondersteund, zodat ze niet aan de zijlijn komen te staan.

Donatie Stichting Leergeld: Stichtse Vecht

Dennis de Vries (1984) uit Maarssenbroek en Leo Ko-
ning (1968) uit Maarssen-Dorp zijn op 21 december 
2021 geïnstalleerd als commissielid voor de PvdA fractie 
Stichtse Vecht. Fractievoorzitter Joseph Toonen is heel 
blij met beide nieuwkomers. “Ze staan op nummer 3 en 
4 van de kieslijst van de partij voor de gemeenteraads-
verkiezingen van 16 maart en gaan alvast warmdraaien 
voor een rol in de politiek van Stichtse Vecht.”

Dennis de Vries is volgens Toonen een bevlogen spreker 
met een grote betrokkenheid bij onze sociaaldemocrati-
sche idealen. Als directeur van de Stichting Vreedzaam 
werkt hij aan versterking van democratisch burgerschap 
op scholen en in wijken. Op Europees niveau denkt hij 
mee over preventie van radicalisering. Zijn expertise op 

het terrein van onderwijs, jeugd, burgerschap en veilig-
heid wil hij komende periode inzetten binnen de lokale 
PvdA fractie.

Leo Koning is een energieke marketing- en communi-
catie-expert, aldus Toonen. Hij communiceert gemak-
kelijk over politieke en maatschappelijke vraagstukken, 
bedenkt concrete oplossingen en brengt deze met een 
positieve boodschap onder de aandacht. Hij weet goed 
wat er lokaal speelt in zijn woonplaats Maarssen en in 
Breukelen, waar hij is opgegroeid. Zijn interesses liggen 
vooral op het vlak van sport, cultuur, onderwijs en duur-
zaamheid. Als bestuurslid was hij actief bij de lokale turn-
vereniging SV Gems en de ouderraad van Broklede en 
’t Palet.

PvdA Stichtse Vecht versterkt met 2 nieuwe commissieleden

Haring per stuk 2,25

 5 voor 10,003 voor 6,50

Kibbeling heerlijk gekruid!

500 gram 10,00
gratis saus

ACTIE!

Vers van 

het mes



14  LoenensNieuws januari 2022

“Waartoe zijn wij hier op aarde? Niet om aan 
de kant te blijven staan in ieder geval. Laat me 
je dan toch een raad geven: vrees geen buts, 
geen kras, geen deuk, wees zelfs niet bang voor 
scherven. Wat lijkt je het aller-, aller-, allereng-
ste om te doen? Ik durfde niet van de hoge 
duikplank, vroeger. Panisch werd ik, zonder 
overdrijven, van de gedachte alleen al dat ik 
die sportjes op moest. Lieve Adamo, zoek jouw 
duikplank en probeer het. Er is altijd nog cham-
pagne om op een mislukking te drinken (…).” 
 
Dit schrijft Betty Bergsma aan haar tuinkabouter Adamo, 
die met de noorderzon vertrok naar Parijs en sindsdien 
haar penvriend is geworden. Vanuit verwondering en 
haar fantasie werkte de Breukelse schrijfster Lyda Weste-
rink dit idee uit in de briefroman Tango met een tuinka-
bouter. Ze las eruit voor tijdens de avond in Studio Idee, 
waarover ik al eerder schreef. De speelse vrolijkheid die 
Lyda uitstraalde, maakte mij nieuwsgierig naar dit boek.
 
Aanvankelijk is de briefwisseling wat onwennig, maar de 
oude weduwe Betty krijgt er echt plezier in haar tuinka-
bouter te schrijven. Adamo wil graag van haar leren wat 
leven is. Hij vertelt haar wat hij mee maakt in het leven-
dige Parijs, Betty is zijn klankbord. Zij antwoordt hem met 
ontroerende brieven. Op haar oude dag wordt Betty’s 
wereld steeds kleiner, maar haar binnenwereld is levens-
groot en springlevend. Zij gaat in haar mijmeringen over 
haar leven terug naar vroeger. Ze schrijft over de tijd dat 
zij en haar man Theo jong waren, en zo graag lachten 
samen. Over hun fijne gezin, hoe gezellig het was in het 
kleine keukentje van hun huis, met het gordijntje onder 

de gootsteen, waar de 
kinderen achter kropen 
en er hun ‘huisje’ maak-
ten. De gezellige drukte 
op verjaardagen, de pu-
bers in huis, en dat ze 
ooit verlangde naar stil-
te. “Tegenwoordig zou ik 
tekenen voor een beetje 
reuring.“  

Nadat Adamo een blauwtje heeft gelopen, sterkt ze hem 
in het idee dat het beter is voluit te leven, dan terug-
houdend in de liefde te zijn. “Juist als je een opdoffer 
van de liefde krijgt, kan dat iemand tot een beter mens 
maken. (…) Mensen die verwend zijn door het leven, 
worden er meestal niet sympathieker en zeker niet em-
pathischer op. Zij gaan maar al te gemakkelijk de illusie 
van maakbaarheid koesteren, om vervolgens het waani-
dee te ontwikkelen dat voorspoed een keuze is en dat 
die voorspoed hun door eigen verdienste is toegevallen”. 

De brieven getuigen van joie de vivre en levenswijsheid. 
Al schrijvend laat Betty zien dat het kleine is, wat echt 
belangrijk is in het leven. “Ik zag het door jóu, kleine 
vriend. Wat er aan mijn blik schortte, was het perspec-
tief van waaruit de tuinkabouter de wereld aanschouwt. 
Jouw verwondering op kniehoogte.”  Het is een boek 
met humor en een aangename lichtheid; heel fijn om te 
lezen. En hoe het afloopt met Adamo? Hij koopt in ieder 
geval een mooi paar tangoschoenen om één keer met 
Betty te kunnen dansen.

Marieke Bakker-Hoogesteger

De onderlinge competitie om het kampioenschap van 
LDV wordt vanwege de coronamaatregelen nu op de za-
terdagmiddagen voortgezet. De huidige LDV kampioen 
Arie Roos uit Breukelen kreeg in een partij de kans om 
zijn tegenstander direct de genadeklap te geven. Zie foto, 
op de 14e zet had wit zojuist 30-25 gespeeld. Nu was 
het voor Arie direct duidelijk dat er met de zogenaamde 
‘bomzet’ er een winnende dam naar 46 inzat. Nog even 
rustig kijkend genoot hij van het vooruitzicht om zo’n 
mooie klapper te maken. Kijkt u ook rustig naar de stand 
op de foto… Als u nu ziet hoe zwart op veld 46 op dam 
kan komen, weet ik twee dingen zeker. Ten eerste u 
kent de belangrijkste damspelregel ‘meerslag gaat voor’ 
Dus de slag waar men de meeste mee slaat is verplicht. 
En ten tweede weet ik dat u (jij) zich direct moet op-
geven bij LDV. U zult zien hoe leuk en interessant het 
dammen is. Na de zet van wit 14e 30-25 speelde zwart 
24-30 waarna volgde 15e 35x24 19x39  16e 28x10 
deze slag door de spelregel meerslag gaat voor n.l. 2 
schijven slaan, want wit kon ook 43x34 slaan maar dat 
is er maar 1. Na 28x10 komt voor zwart 39x46 met 

een winnende dam. De zwarte schijf op 39 ontploft als 
het ware in vijandelijk gebied en gaat helemaal naar de 
damlijn. Bij een dergelijke stand zoals op de foto trachtte 
oud-kampioen uit de vorige eeuw Gert van Os nog wel 
eens te verzuchten ‘in welk gaatje nu weer is gekropen’.

Ben van der Linden

Actie November 2021
Tegen inlevering van deze bon:

Conference peren: € 0,99 per kilo
Oostkanaaldijk 11, 3632 GA Loenen aan de Vecht

Geopend: maandag 13.00-17.30 uur, woensdag en 
vrijdag: 8.30-17.30 uur. Zaterdag: 8.30-17 uur

✃

Bouw- Klus en
Installatiebedrijf

 Gebr. Hoogwerf

Utrecht
 

   06-27021591
   06-27021590 

info@klusbedrijf-hoogwerf.nl

Voordat de wereld -en dus ook Loenen aan de Vecht- 
verzeild raakte in een pandemie, waren er nog Avond-
vierdaagsen, vier avonden wandelen voor kinderen en 
volwassenen. De Avondvierdaagse in Loenen aan de 
Vecht is doorgaans in de periode eind mei / begin juni.
Corona maakte de editie 2020 en 2021 in Loenen he-
laas onmogelijk. Harry Houtman was vanuit Gymnastiek 
& Sportvereniging (GSV) Wilskracht jarenlang de drijven-
de kracht achter de organisatie van de Avondvierdaagse 
in Loenen. Voor zijn bijzondere verdiensten als bestuurs-

lid van GSV Wilskracht heeft Harry in 2017 een lintje 
gekregen. Harry zal de organisatie van de 2022-editie 
evenwel niet meer ter hand nemen. 
Of er in 2022 weer door jeugd en volwassenen kan wor-
den gewandeld, lijkt nu uiteraard nog onzeker maar er 
is goede hoop dat het door kan gaan. Dat betekent wel 
dat iemand het stokje van de organisatie zal overnemen. 
Van daar deze oproep! Geïnteresseerden kunnen con-
tact opnemen met GSV Wilskracht via de website: www.
gsvwilskracht.nl/contact/.

Avondvierdaagse zoekt organisator

Damclub L.D.V. 

LoenenLeest
Brieven aan Betty: Tango met een tuinkabouter

Uitvaartcentrum De Oude Bank
Keizer Ottolaan 10 Loenen aan de Vecht

Uitvaartverzorging Van Dijk
Tel.: 0346 - 26 16 36 | www.vandijkuitvaart.nl

Dag en nacht bereikbaar
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Merina
‘t Kapsalonnetje

06-21834211

Eva en Taim waren dit keer aan de beurt in de 
rubriek Jong en Oud. Samen gingen ze op pad 
naar Anja, of eigenlijk oma Anja, want zo staat 
ze bekend bij heel veel kinderen in Loenen. En 
wat was het een leuk interview en samenzijn. 
Alle vragen hebben Taim en Eva zelf bedacht en 
ook waren er vragen die in het moment bij hen 
opkwamen.  

Wat vindt u het leukste aan Loenen?
“Ik woon hier al heel lang en vind eigenlijk alles wel leuk. 
Wat ik echt heel erg leuk vond, is toen ik hier kwam wo-
nen.”

Hoe lang woont u hier al?
“Bijna 4 jaar in het Kampje.”

Welke herinneringen heeft u aan vroeger?
“Ik heb in Brabant gewoond, en toen ik 11 was gingen 
wij (broer en 2 zusjes) vanuit Brabant naar Loenersloot 
verhuizen omdat mijn vader bij de politie zat. Dan werd je 
soms overgeplaatst voor een betere functie. En dan moest 
je als kind gewoon mee. Dat vond ik eigenlijk helemaal 
niet zo leuk om vanuit Zevenbergen (Brabant) hierheen 
te komen. Maar achteraf vond ik dat heel leuk. Iedereen 

was heel aardig en heel lief. Dat vond ik heel opvallend.”
“Daarna zijn we naar Loosdrecht verhuisd en daar hebben 
we een poosje gewoond. Daarna zijn mijn ouders naar 
Limburg verhuisd, toen was ik 17 jaar. Om dan weer naar 
Limburg te verhuizen helemaal in het zuiden van het land, 
dat vond ik niet zo leuk. Ik was blij dat ik net van de zachte 
G af was. Als kind vond ik het heel erg om een zachte G 
te hebben, dus als ik ’s avonds in mijn bed lag, oefende 
ik om van die zachte G af te komen. En niemand vroeg 
meer of ik uit Brabant kwam. Mijn ouders zijn naar Lim-
burg verhuisd, en ik ben toen hier blijven wonen. Ik had 
inmiddels een baan bij de tandarts in Loenen en daar heb 
ik 9 jaar gewerkt (bij Nico Veenendaal), en toen ben ik op 
mezelf gaan wonen.”

Wat heeft u in die andere 9 jaar gedaan? 
“Nadat ik 9 jaar bij de tandarts had gewerkt, ben ik op 
oproep basis gaan werken, dan ben je een invaller als een 
medewerker ziek is.”

Heeft u een tip of top aan de kinderen van nu?
“Het is nu best een hele moeilijke tijd, en zeker voor jullie 
en voor jongeren omdat je weinig mag, zoals feesten en 
uitjes. Ik heb eigenlijk een vraag aan jullie. Wat vinden jul-
lie ervan dat je 3 weken vakantie hebt.”

Jong & Oud maken kennis met elkaar
Eva: “Ik vind het jammer dat het nu lockdown is, dan kun-
nen we bijna geen leuke dingen doen. Gelukkig is het 
kerstdiner op school wel doorgegaan.”
Anja begrijpt dat heel goed. De tip is dat de kinderen dan 
vooral samen buiten gaan spelen en het gezellig maken. 
“Een top weet ik niet zo goed. Maar wat ik heel erg vind 
zijn de jongeren die aan het rellen gaan en dingen kapot 
maken. Daar ben ik wel een beetje bang voor. We moeten 
gewoon hopen dat het goed komt.” ‘Ik ben een paar jaar 
op een school overblijf juf geweest. Dat was altijd erg leuk 
om te doen. Ik was bekend als ‘oma Anja’ met altijd rode 
lippenstift op. Dan kwam ik op school en dan wezen ze 
naar mijn lippen, en dan dacht ik, ik moet mijn lippen weer 
een beetje bijwerken. Het is een beetje kaal. Dan pakte ik 
snel mijn spiegeltje om het even bij te werken.”

Heeft u nog hobby’s die u graag doet?
“Ik lees heel graag, zeker nu ik hier woon. Ik heb veel tijd 
daarvoor. Ik pas vaak op de kleinkinderen en ik kook heel 
graag. En er komen mensen op bezoek en dan eten wat 
en drinken we gezellig een glaasje wijn.”

Zijn er ook sporten die u graag doet?
“Tennis heb ik vroeger gedaan, maar inmiddels speel ik 
niet meer. Ik volg het wel op tv. Ik zit nu in een bejaar-
dengroepje voor beweging. Dat wordt hier in het Kampje 
gegeven door Anja Winter. Op woensdagmorgen doen wij 
een uur allerlei oefeningen, bijv. op de stoel. Dat vind ik 
heel leuk. Dat is 1x in de week 1 uur. Anders word je lui.”

Heeft u nog een grote wens?
“Dat we weer wat meer mogen.  Mij maakt het niet zo uit, 
want ik heb niet meer de behoefte om te gaan feesten in 
de kroeg, ik kan hier mensen uitnodigen. Ik zou het prettig 
vinden dat het allemaal straks weer normaal is.”

Doet u hier nog iets in het dorp?
“Nee, maar wel hier in het bejaardentehuis. Hier hebben 
we dat we af en toe koffie drinken met elkaar of spelletjes 
spelen.” 

Heeft u soms overlast van kinderen in de bibliotheek.
“Nee, maar ik hoor af en toe wel mensen die er wel last 
van hebben, daar zijn wel eens klachten over.”

Zijn hier in het Kampje wel eens feestjes?
“Ja voor iedereen die hier woont is er 1 keer in de maand 
een feestje. Dat heet het Happy Ouwer. In dat feestje is 
er een hapje en een drankje en soms een gedicht, een 
filmpje en af en toe gaan we rekken en strekken.”

Elk jaar zorgt de Stichting Vrienden van ‘t Kampje 
in Loenen aan de Vecht met Sinterklaas en Kerst 
traditiegetrouw voor een verrassing voor de be-
woners van ‘t Kampje.

Op 5 december 2021 kregen alle bewoners en het per-
soneel een heerlijke banketstaaf.  En met Kerst kregen 
de bewoners van Zorggroep De Vechtstreek in Loenen, 
behalve een zakje bonbons en sap van De Schulp, ook 
een fijne, warme nekrol. Het uitreiken was een feest voor 

de vrijwilligers van de stichting.  En de cadeautjes wer-
den ook met veel genoegen en dankbaarheid  in ont-
vangst genomen. 

Stichting Vrienden van ‘t Kampje
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De maand december. De dagen zijn korter, het is bui-
ten koud en de verwarming staat weer aan. December 
is ook de maand van alle feestdagen, eerst Sinterklaas, 
dan natuurlijk Kerst en met een mooie afsluiting van 
het jaar: Oud en Nieuw. We hebben tijdens de dreu-
mesochtend Sinterklaas gevierd door pepernoten te 
bakken, boekjes te lezen en samen Sinterklaasliedjes 
te zingen. De kindjes, maar ook de volwassenen heb-
ben erg genoten. 

We wilden ook samen kerst vieren op 15 en 22 de-
cember. Helaas kon dat niet door gaan vanwege de 
aangescherpte coronamaatregelen. Dit vonden we 
heel jammer, maar het is ook erg belangrijk dat we 
gezond het nieuwe jaar ingaan. Zo hopen we in 2022 
ook meer te kunnen organiseren.

Nu het koud is buiten en wij lekker binnen zitten en 
van allerlei lekkernijen aan het genieten zijn, leek het 
ons ook goed om in het nieuwe jaar een informatieve, 
maar ook een interactieve sessies te organiseren voor 
diegene die geïnteresseerd zijn in het hebben van een 
gezond leefstijl. Hier zullen we jullie in het nieuwe jaar 
meer over vertellen. 

Een keer in de vier jaar vinden de gemeenteraadsver-
kiezingen plaats. De volgende is op 16 maart 2022. 
Ja, dat is al over een paar maanden. Tijdens de ge-
meenteraadsverkiezingen kiezen jullie de raadsleden 
die namens de politieke partijen in de gemeenteraad 
zitting zullen nemen. Net als jullie zijn wij ook heel 
benieuwd naar de plannen van de politieke partijen. 
Om deze reden zijn we van plan om een aantal verte-
genwoordigers van de partijen uit te nodigen voor een 
debat bij studio idee. 

We hopen dat ieder van jullie 2021 fijn en gezond 
heeft afgesloten. We zien jullie graag weer in het nieu-
we jaar bij Studio Idee. Op onze website kan je alle 
informatie vinden. Verder zijn we altijd op zoek naar 
vrijwilligers die ons willen helpen bij de organisatie van 
de activiteiten. 

Ben je geïnteresseerd, laat het ons weten!
Mail naar: info@studioideeloenen.nl
www. studioideeloenen.nl

Zubeyde Oztemel

Update vanuit Studio Idee
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Nog maar kort geleden, op zaterdag 30 oktober, 
konden we in Studio Idee genieten van violis-
te Reinette Thiadens en pianist Tjako Groene-
wold. Zij brachten een gevarieerd programma 
met werken van Bach, Ravel, Piazzolla, Mes-
siaen en meer. Het was een heerlijke avond: 
het publiek genoot van het mooie samenspel. 
LoenensNieuws wilde de in Loenen wonende 
violiste nader leren kennen en ging bij haar op 
bezoek.

Natuurlijk praatten we eerst wat na over het concert. 
Over de variëteit van het programma, van de 18e tot de 
20ste eeuw en hoe dat allemaal tot een mooi geheel 
kan worden gesmeed.

Van blokfluit naar viool
Al gauw komt de vraag boven wanneer, hoe en waarom 
iemand kiest voor een moeilijk instrument als de viool. 
In het geval van Reinette: ze wordt geboren in een gezin 
waar muziek een rol speelt. Dan begin je met blokfluit, 
dat stimuleert bij sommige kinderen hun belangstelling 
voor muziek. Op zekere dag, als je een jaar of 10 bent, 
nemen je ouders je mee naar een heel bijzonder concert 
(I Musici di Roma) met een Vivaldi programma. Zij spe-
len de vier jaargetijden, een serie van vier tamelijk virtuo-
ze vioolconcerten. Na afloop zegt de kleine, ambitieuze 
Reinette: “Dat wil ik ook.”. Ze krijgt een viool en een le-
raar in de persoon van violist en vioolpedagoog Sander 
Hesselink. Dat hij haar van haar tiende tot haar zeven-
tiende les gaf, is een teken dat hij wel wat in haar zag. 
Na zoveel jaren les, is de stap naar het conservatorium 
vrij logisch. Op het Utrechts conservatorium krijgt ze les 
van een toegewijde leraar: de Belgische violist Carlo Van 
Neste, die twee dagen in de week vanuit Brussel naar 
Utrecht reisde om les te geven, onder andere aan Rei-
nette. Het was een warme en intensieve periode. Met 
Carlo Van Neste heeft ze altijd vriendschappelijk contact 
gehouden.
 
Van straatmuzikant naar musicus 
op gerespecteerde podia
Als alles dan goed gaat, en dat was zo bij Reinette, heb 
je na een jaar of zeven het diploma “solo viool”. Maar 
het leven omvat meer dan muziek alleen. Door een af-
gebroken grote liefde wilde ze een tijdje afstand nemen 
van het leven in Nederland. Reinette ging met haar viool 
naar New York. Die stad bleek hard en duur. Om aan de 
kost te komen ging ze met een Amerikaanse vriendin op 
straat spelen. Dat bracht wel wat op, hoewel ze af en toe 
een begeerde maaltijd moest overslaan. 

- “Heb je daar dan honger geleden?
-  “Nou nee, echte honger niet. Maar het leven was wel 

karig. Met goede muziek overleefde ik het wel.”
Haar New Yorkse avontuur duurde een jaar. Daarna 
kwam ze terug naar Nederland om hier te spelen en 
verder te studeren. 

De een zijn ongeluk ……..
Beroerde politieke verwikkelingen in Rusland pakten 
voor Reinette gunstig uit. Zij had het geluk dat de be-
roemde Rostislav Dubinsky naar Nederland was geko-
men. Hij was violist bij het beroemde Russische Borodin 
kwartet, een van de langst bestaande strijkkwartetten in 
de wereld. In de beginperiode onderhield dit gezelschap 
een intensieve relatie met de componist Sjostakovitsj. 
Deze stond op gespannen voet met het communistisch 
regime van Stalin. Zo is van hem bekend, dat hij met een 
koffertje naast zijn bed sliep omdat hij ieder ogenblik 
verwachtte opgepakt te kunnen worden. 

Op een gegeven moment ontdekte Dubinsky dat twee 
leden van zijn strijkkwartet spioneerden voor de geheime 
dienst, de KGB. Dubinsky was Joods en had afwijkende 
politieke opvattingen, dus voor hem zat er niets anders 
op dan te vluchten. Hij kwam naar Nederland vluchtte na 
een tijdje door naar Amerika.
En zo kwam Reinette bij Dubinsky terecht, want tijdens 
zijn verblijf in Nederland gaf hij les in de kunst van de 
kamermuziek. Reinette vertelt met trots dat ze daarvan 
een tijd lang heeft kunnen profiteren.

Een mooie carrière
Reinette had inmiddels veel levenservaring opgedaan 
en een gedegen opleidingsperiode achter de rug. Ze 
ging spelen op tal van Nederlandse en buitenlandse 
podia met uiteenlopende orkesten als het Nederlands 
Kamerorkest, het Nederlands Philharmonisch orkest, 
het Residentieorkest en ook met veel kleine gelegen-
heidsensembles. Leuke herinneringen heeft ze aan het 
Sprookjesorkest dat de  vertelster Loeki Wieringa bege-
leidde bij kindervoorstellingen. Daarnaast was ze jaren-
lang viooldocent aan het Amsterdams conservatorium. 

Als ze maar muziek kan maken  
Musiceren is een grote waarde in haar leven. Ze is nu 
met pensioen en dat betekent niet per definitie het ein-
de van je muzikantenloopbaan. Zeker voor musici geldt 
dat je muziek wilt blijven maken zolang het kan en dat 
je het ook aan een publiek wilt laten horen zolang het 
nog goed klinkt. Als je vindt dat je het niveau haalt, dat je 
jezelf oplegt, ervaar je een optreden ook steeds weer als 
een groot genoegen. Je laat anderen dan meegenieten 
van wat je zelf zo waardevol vindt. 

Muziek is ongelooflijk belangrijk in het leven. Dus, na het 
afscheid van de officiële podia zijn er nog altijd de infor-
mele gelegenheden en zaaltjes waar je wat moois kan 
brengen en waar je tegelijkertijd zelf ook plezier aan be-
leeft, zegt Reinette. Laatst trad zij op met haar broer die 
amateur musicus is. Waar ze de kans krijgt om muziek 
te maken, zal ze die altijd aangrijpen. Hopelijk komen 
die kansen straks weer als de coronamaatregelen van de 
baan zijn. Wij weten haar te vinden. 

Maarten Elling

Reinette Thiadens: violiste met een 
veelzijdig repertoire

Dit jaar weer een verkiezingsdebat in Studio Idee...?
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Zicht op Loenen grafkelder, die op het terrein lag, geduren-
de vijfenzeventig jaar goed onderhouden 
diende te worden. Na de dood van het 
laatste familielid Van Reenen kwam de 
buitenplaats in handen van Jacob de Kivit 
en Thomas en Wijnand de Rijk. Zij ontde-
den het park van zijn bomen en verkoch-
ten het hout via de eigen houthandel.
Toen deze eigenaren Vegtlust in 1956 
verlieten, volgde een periode van vijfen-
twintig jaar waarin de buitenplaats diverse 
andere bestemmingen kreeg. Zo huisde er 
een schrijfmachinefabriek in ten tijde van 
dhr. Klaasen en een jongenskostschool in 
de periode dat de familie Schram eigenaar 
was.
Tenslotte kocht in 1981 de firma Van 
Kooten het pand. Deze firma verdeelde 
het pand in zes appartementen: dat leek 
toen de beste manier om het pand te be-
houden. Diverse Loenenaren en anderen 

hebben er met veel plezier gewoond. 
Invasto Monumenten zet zich nu in voor 
een levendige toekomst van (rijks)monu-
menten. Zij zien monumentaal erfgoed als 
een stukje identiteit van de samenleving. 
Zo is het pand voorzien van een lift en is 
er een zevende appartement toegevoegd. 
Het monumentale pand is zorgvuldig ge-
restaureerd en verduurzaamd zonder dat 
de karakteristieke stijlkenmerken verloren 
zijn gegaan. Het gebouw ligt in een prach-
tige, parkachtige tuin met meerdere zitjes 
waar men kan genieten van de levendig-
heid van de Vecht.

Neem voor meer informatie over de ver-
huur van de appartementen contact op 
met Ankersmit Makelaardij Vechtstreek, 
telefoonnummer: 0294-234774; email: 
loenen@ankersmit.nl.

Oude foto met dank aan Willem Mooij

Buitenplaats Vegtlust gerenoveerd
Voor velen in het dorp zal het niet 
onopgemerkt zijn gebleven: Bui-
tenplaats Vegtlust heeft afgelopen 
tijd in de stijgers gestaan. Invasto 
Monumenten is sinds 2021 de trot-
se eigenaar van de buitenplaats 
en heeft ingezet op een grondige 
rennovatie van het monumentale 
pand met als doel het beter aan te 
laten sluiten bij de huidige woonei-
sen en gemakken.

Vegtlust ligt aan Oud Over, een zeer ge-
liefd stuk aan de Vecht, waar van oudsher 
welgestelde families een buitenplaats be-
zaten. Het vierkante, blokvormige gebouw 
met wit gepleisterd onderhuis dateert 
vermoedelijk uit het midden van de 18de 
eeuw. De bouwheer J. Arendsen plaatste 
het huis dicht aan de oever van de Vecht, 
in tegenstelling tot de nabijgelegen bui-

tenplaatsen. In het midden van de ne-
gentiende eeuw werd het terrein rondom 
Vechtlust vergroot door J. W. van Reenen, 
die eigenaar was van 1827 tot 1852. Van 
Reenen bracht de terreinen van vier naast 
elkaar geleden buitens samen; Bijdorp, 
Vegtlust, Schoonoord en Langgewenst; de 
laatste twee werden afgebroken. Mogelijk 
heeft de theekoepel, die jarenlang onder-
deel uitmaakte van Vegtlust, aan buiten-
plaats Schoonoord toegehoord. Aan de 
overzijde van Oud Over heeft men toen 
een parkbos aangelegd. 

Van Reenen van Lexmond-Schoon werd 
op Vegtlust een eeuwig durende erfdienst-
baarheid gevestigd. Dit betekende dat het 
buiten met de omringende geboomte en 
andere groenaanleg niet mocht worden 
geschonden. Een andere maatregel die zij 
liet vastleggen, omvatte de bepaling dat de 

De gemeente Stichtse Vecht geeft U-Pashouders sinds 22 
december 2021 gratis coronazelftesten. De zelftesten zijn 
te verkrijgen op drie verschillende locaties binnen de ge-
meente. Het gaat om een maximum van 2 per persoon 
per week. Zolang de scholen gesloten zijn, geldt deze actie 
ook voor kinderen. Zodra de scholen weer geopend zijn, 
worden de zelftesten voor kinderen via scholen uitgereikt.
Wethouder Maarten van Dijk, Werk en Inkomen: “Het col-
lege van B&W is van mening dat bescherming tegen coro-
na en het voorkomen van verspreiding van het virus geen 
kwestie van je portemonnee mag zijn. Daarom stellen we 
de coronazelftesten gratis beschikbaar voor mensen met 
een laag inkomen.”. 

Afhalen
De zelftesten zijn vanaf woensdag 22 december op ver-
toon van de U-pas af te halen bij:
Bibliotheek Loenen
Doude van Troostwijkplein 47 in Loenen aan de Vecht
Op maandagen van 13.00 – 17.00 uur
Op woensdagen van 13:00 – 17:00 uur
Op vrijdagen van 13.00 – 17.00 uur
Op zaterdagen van 11.00 – 15.00 uur 
Gemeentekantoor Stichtse Vecht – Maarssen
Endelhovenlaan 1 in Maarssen
Maandag t/m vrijdag van 09:00 – 17:00 uur
Kansis – Breukelen
De Corridor 8 in Breukelen
Maandag t/m donderdag van 08:00 – 16:00 uur

Afhaalregels
Er zijn ook gratis mondkapjes voor U-Pashouders te ver-
krijgen. De gemeente roept op zoveel als mogelijk alleen 
te komen. Uiteraard mogen de zelftesten ook voor gezins-
leden meegenomen worden wanneer hun U-passen ook 
meegenomen worden. Op alle afhaallocaties gelden de 
corona basisregels: houd 1,5 meter afstand en blijf thuis 
bij klachten. Wie niet de mogelijkheid heeft om naar één 
van de drie afhaallocaties te komen, mag de gemeente 
ook bellen via het telefoonnummer 14 0346. Dan stuurt 
de gemeente de zelftesten op.

Positieve testuitslag
Wanneer de testuitslag positief is, heeft de tester waar-
schijnlijk corona. Die moet maatregelen nemen zoals 
thuisblijven en zijn of haar contacten waarschuwen. Ook 
huisgenoten moeten voorzichtig zijn en thuisblijven. De 
positieve uitslag van de zelftest moeten mensen laten be-
vestigen door een test van de GGD. Kijk voor meer infor-
matie op de site van de overheid (www.rijksoverheid.nl).

Gratis coronazelftesten 
voor mensen met laag inkomen

STERK IN STAAL 
Angstelkade 2A Unit 2.6 Nieuwersluis

hekel-metaal • contact@hekel-metaal.nl

Comfortabel - Duurzaam - Zuinig met energie
Klimaatconcept.nl | Warmtepompen | Weesp
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Kunst- & Culturele activiteiten agenda  
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Redactie: Ilse van Rooijen 
& Monique Molenaar

Deze keer is de kunstredactie iets 
verder van huis gegaan, namelijk 
naar Utrecht. Daar woont kunstenaar 
Niels de Hoog. Tijdens deze winter-
periode exposeert hij bij ‘The Q Mar-
ket’ in Loenen aan de Vecht. Omdat 
dit natuurlijk onze aandacht trok en 
we meer over hem wilde weten, heb-
ben wij hem bezocht. 

Op de zolder van zijn huis heeft hij een 
heerlijk atelier met lekker veel ruimte waar 
overal mooie werken staan. Dat was voor-
heen wel anders, lacht hij, met een gezin 
bestaande uit vier kinderen was het huis 
voorheen vol. Nadat de kinderen zijn uit-
gevlogen, kreeg hij alle ruimte om te wer-
ken.

Niels de Hoog was vroeger altijd al aan 
het tekenen, voornamelijk honden; hij is 
gek op deze dieren. In zijn werken komen 
vaak dieren voor, zowel honden als kat-
ten. Dat dat heeft vaak iets grappigs. Na de 
middelbare school heeft hij een jaar lang 
gewerkt aan een portfolio om toegelaten 
te kunnen worden aan de Kunstacademie. 

Kunstenaar uitgelicht: Niels de Hoog

Vanaf december 2021 heeft Loenen aan de Vecht een ‘plak plek’ voor alle inwoners. 
De plakplek staat ter hoogte van Rijkstraatweg 141 (naast de bezinepomp bij The Q 
Market). De plak plek kan worden gebruikt voor bijvoorbeeld een flyer voor een exposi-
tie, een kunstmarkt,  een gedicht of een nieuwsjaarwens. De plakruimte is beschikbaar 
gesteld door The Q-market en is in december geopend door 3 kunstenaars namens 
Loenen uit de Kunst.

Plak plek

Hier is hij aangenomen. Wat hem altijd is 
bijgebleven, is dat zijn leraar Norbert Olt-
huis altijd zei: ‘’het papier moet het juiste 
formaat hebben.” Dat is stap 1. ”Bij de 
schets wordt alles erop gezet.” Stap 2. 
Een vaste klant is het ‘Bureau voor de 
rechtspraak’ waar hij tweewekelijks illus-
traties voor maakt. Niels maakt ook veel 
schilderijen, altijd vrolijk van kleur en soms 
grappig. Hij maakt vrij rustig werk. En Niels 
zijn werken zijn erg in trek. Bij restaurant 
Slangevegt hangt ‘Poedel met blauwe jurk’ 
van zijn hand. 

Twee werken die nu in Loenen hangen, 
zijn ontstaan in Breukelen toen er ge-
schaatst kon worden op de Strook. Zijn in-
spiratie komt ook van mooie oude huizen 
en in de toekomst wil hij zich in Loenen  
aan de Vecht dan ook gaan richten op de 
karakteristieke landhuizen. Na een goede 
kop thee en een leuk gesprek nemen we 
afscheid van Niels en wensen hem veel 
succes met zijn werken. Mocht u geïnte-
resseerd zijn in zijn werk? Enkele hangen 
deze winter bij ‘The Q Market Rijksstraat-
weg 141 Loenen aan de Vecht. En u kunt 
natuurlijk op zijn website kijken: www.
nielsdehoog.nl 

Monique Molenaar en Ilse van Rooijen 

LoenenVerlicht Foto’s: Monique Molenaar
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Oma en Ilona

LoenensNieuws
Laatst las ik in Loenen nieuws
onbeschrijfelijk oprecht
een aantal diepte interviews
natuur getrouw en levensecht
elegant gekleurd vol zinnen
naast kwasten schildersezellinnen

Agenda voor de prominente lees ster
alsmede authentieke burgemeester
nadruk op papieren coördinatoren

Drukker Dunnebier hoofdsponsoren
een exceptionele nieuwjaar tip

Verrassingen in Oma & Ilona strip
eerste 5 exclusief unieke exemplaren
cijfermatig mals letterlijk bij de tijd
het Loenensnieuws blijkt ervaren als
toonbeeld van exclusiviteit

André Branderhorst

Strip van Red Mill
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Sophie de Ruiter (11) uit Loenen aan de vecht heeft 
in de Notenkraker & Muizenkoning van het Nati-
onaal Ballet gespeeld. Gelukkig kon het dit jaar 
doorgaan maar zijn er door de lockdown helaas 
wel minder voorstellingen dan de bedoeling was. 

Sophie was nog geen 3 jaar toen ze begon met peuter-
dans bij OVKB dansstudio. Ze had het daar super naar 
haar zin bij juf Dieuwertje. Een paar jaar later heeft Olga 
van Konnigsbrugge gevraagd of Sophie in de voorselec-
tie Klassiek & Modern wilde. Daar heeft ze veel geleerd 
en ervaring opgedaan met optreden. Tijdens één van de 
voorstellingen van OVKB is Sophie door een talentscout 
gevraagd om auditie te doen bij de Nationale Balletacade-
mie. Sophie wilde dat natuurlijk heel graag. 
Na steeds een auditie is Sophie begonnen met pre-NBA1 
om daarna door te gaan naar pre-NBA2. Dat betekende 
ze het elke woensdagmiddag en zaterdag naar Amster-
dam ging. Aan het einde van pre-NBA2 heeft ze weer 
auditie gedaan om door te kunnen gaan naar NBA1. Wat 
was Sophie destijds blij want ze is daarvoor aangenomen. 
Dat was wel behoorlijk ingrijpend want het betekende af-
scheid nemen van de basisschool in Loenen aan de Vecht 
om naar de basisschool in Amsterdam te gaan. Sophie 
hoefde echter niet na lang te denken of ze deze stap wel 
wilde zetten. Sophie maakt nu lange dagen maar gaat elke 
dag met veel plezier naar school en ballet.

Inmiddels zit Sophie in NBA2 (groep 8) én heeft ze de 
première van de Notenkraker & Muizenkoning gehad, 
dé kerstproductie van Het Nationale Ballet. Ze heeft met 
Het Nationale Ballet kunnen optreden in de Stopera aan 
het Waterlooplein in Amsterdam. Deze voorstelling van 
de Notenkraker & Muizenkoning speelt zich -anders dan 
het originele verhaal- niet af op kerstavond in een Duits 
stadje, maar op sinterklaasavond in Amsterdam rond het 
jaar 1810. Sophie danst als meisje op het feest. En na 
het feest speelt ze een één van de zeven muizen. Sophie 
vindt het een erg mooie ervaring!
Door de lockdown was de laatste voorstelling van de 
Notenkraker & Muizenkoning op 18 december 2021 in 
plaats van de geplande 2 januari 2022. Sophie gaat nu 
druk repeteren voor de voorstellingen van Raymonda die 
11 februari 2022 beginnen. Ze speelt in Raymonda een 
vlinder en bloemenmeisje. 
Op 13 maart 2022 doet Sophie mee aan de voorstel-
ling van OVKB dansstudio waarin alle selectiegroepen en 
een aantal oud-leerlingen van OVKB mee doen. Sophie 
is super enthousiast dat Olga van Koningsbrugge haar 
heeft gevraagd om mee te doen. Ze mag dan een solo 
gaan dansen. Spannend en ook dat wordt weer een hele 
mooie ervaring.

Sophie de Ruiter en Het Nationale Ballet

Sophie -in het midden- met de kater in haar handen
Foto: Het Nationale Ballet

www.adomex.nl

     
 
 
 
 

Sfeervol bijeenkomen op een prijswinnende 
vergaderlocatie, met het kabbelende water 

van de Vecht als inspirerend decor! 
 

www.bartmanzboot.nl 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Burgemeester in gesprek met de Loenense verenigingenBurgemeester in gesprek met de Loenense verenigingen
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Het begin
Dat verhaal begint eigenlijk al in 1998 toen 
Irene en Rijkman Groenink hun oog lieten 
vallen op de terreinen waar zij enkele jaren 
later Landgoed Vrederijk aan Oud Over op 
zouden stichten. Rijkman Groenink is lan-
delijk vooral bekend geworden als CEO van 
ABN Amro tijdens de turbulente overname-
periode van deze bank in 2007. Daarnaast 
was er in 2010 lokaal enige reuring om-
trent het landgoed vanwege de verplichte 
openstelling voor het publiek. Dat was een 
vereiste van de Provincie bij de oprichting 
van het landgoed, doch waarvoor de ei-
genaren eerst vijf jaar de tijd kregen om 
achterstallig onderhoud te doen en het als 
wandelpark in te richten.  
De terreinen van Vrederijk vormden ooit de 
overtuin van buitenplaats Vegtlust. De gron-
den werden na de Tweede Wereldoorlog 
afgesplitst van Vegtlust en niet actief be-
heerd. Alleen het deel achter Buitenblaats 
Bijdorp met schuur en kas was in gebruik 
door een groep van volkstuinhouders en 
een Buxuskwekerij. Zo kochten Rijkman en 
Irene Groenink eind vorige eeuw de flink 
verwaarloosde terreinen. Om te voldoen 
aan de regelgeving om een landgoed te 

mogen stichten, kochten en ruilden zij nog 
circa 13 hectare landbouwgrond, aangren-
zend aan het perceel. 
Sindsdien is er veel veranderd op Vrede-
rijk. Er is een modern landhuis op gesticht 
dat is ontworpen door de bekende archi-
tect Winy Maas, die onder andere ook de 
Markthal in Rotterdam ontwierp. Er is een 
Engelse landschapstuin aangelegd en het 
bos is hersteld en toegankelijk gemaakt. De 
aangelegde wandelpaden op het publiek 
toegankelijke deel zijn in de loop der jaren 
verder opgeknapt en uitgebreid. Er is ook 
een natuurreservaat aangelegd van circa 
15 hectare tegen de Waterleidingplas aan. 
En nu zijn er dus plannen voor meer.

Tuinman en openstelling
In het najaar van 2021 heeft de familie 
Groenink richting de gemeente een uitge-
breid plan gepresenteerd om aan de ene 
kant het landgoed breder open te stellen 
voor publiek en een functie te geven voor 
kunst en educatie. Dat laatste voornamelijk 
gericht op de jeugd in Loenen en omgeving. 
Het plan behandelt aan de andere kant de 
bestemming van de bestaande schuur voor 
permanente bewoning van de tuinman. 

Quid pro quo in goed Latijn; voor wat hoort 
wat, in goed Nederlands. Een win-win vol-
gens Irene en Rijkman Groenink.

En de redenen om de tuinman met zijn 
gezin (echtgenote en twee kinderen) per-
manent op het landgoed te laten wonen, 
zijn vanuit de eigenaren goed uit te leggen. 
Vrederijk is groot: 37 hectaren. Het omvat 
bos, weilanden met schaapskudde, een 
natuurreservaat in ontwikkeling, het woon-
huis, bunkers en andere bijgebouwen, een 
boomgaard met bijenkasten en een moes-
tuin, waar ook vrijwilligers actief zijn. Er is 
dus veel te doen op het landgoed. De fami-
lie Groenink houdt van het buitenleven en 
ze doen veel zelf. Tijdens een rondleiding 
over het landgoed door Irene kwamen we 
Rijkman dan ook tegen die -in zijn Welling-
ton laarzen- kruiwagens vol hout verreed, 
met een dartelende hond achter zich aan. 
Maar ze kunnen en willen nu eenmaal niet 
altijd alles zelf doen. Om het landgoed 
goed en veilig te kunnen bestieren én om 
het voor een (groter) deel open te hebben 

voor publiek, is er permanente hulp en toe-
zicht nodig.
De schuur werd eerder deels als tuinmans-
woning officieus bewoond. De ligging op 
het terrein is gunstig want vlakbij de ‘uti-
liteit’ van het landgoed: de plek met de 
opstallen met landbouwwerktuigen, hou-
topslag en onder meer de moestuin en 
de boomgaard. De familie Groenink heeft 
nu formeel toestemming voor bewoning 
gevraagd zodat tuinman Gijsbert met zijn 
echtgenote Gerjanne en hun twee kinde-
ren zich echt in Loenen kunnen gaan set-
telen. De kinderen gaan hier al naar school. 

Open het Vrederijk
Het plan voor de ontwikkeling en verdere 
openstelling van Vrederijk is uitgewerkt in 
een document ‘Open het Vrederijk’ dat sa-
men is gemaakt met een landschapsarchi-
tect. Het beschrijft hoe de publieke open-
stelling van Vrederijk is uit te breiden en 
meer is te betrekken bij de natuur en het 
kunst- en cultuurleven van Loenen en om-
geving. Zo bestaat het plan om de wandel-

Open het Vredenrijk
Er zijn plannen om landgoed Vrederijk uitgebreider 
open te stellen voor het publiek. En daar zit 
natuurlijk een verhaal achter.
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Thuis danste ze altijd al, maar na 
het zien van een balletvoorstelling, 
de Notenkraker en de Muizenko-
ning, wist de toen driejarige Filou 
Hogendoorn uit Loenen dat ze op 
ballet wilde. 

Negen jaar later kwam de vraag of Filou 
-nu twaalf- auditie wilde doen voor een 
opera. Nadat ze was geselecteerd door 
het Nationale Opera & Ballet in Amster-
dam heeft ze onlangs een van de rollen 
vertolkt in de opera La Traviata uit 1853 
van Giuseppe Verdi. 
De eerste danspassen leerde ze op de 
dansschool van Olga van Koningsbrugge 
in Loenen aan de Vecht. Ze heeft daarna 
een uitstapje gemaakt naar de vooroplei-

ding van het Nationale Ballet maar is daar 
mee gestopt vanwege school. Nu is Filou 
weer terug op haar oude honk bij Van Ko-
ningsbrugge waar ze inmiddels ’s maan-
dags drie keer les heeft: gewone balletles, 
spitzenles en de selectieklas.
Het dansen in de opera in combinatie 
met school ging haar goed af. Moeder Mij-
ke, die vroeger zelf ook fanatiek heeft ge-
danst, haalde haar eerder op van school 
in Hilversum om daarna naar de Stopera 
te rijden. Of ze het spannend vond dat 
optreden voor een groot publiek in een 
grote zaal? Dat viel mee. “Ik voelde eerder 
een gezonde spanning.” zegt Filou.

Naomi Slijngard 
foto: De Nationale Opera / Monika Rittershaus

Filou danst

paden uit te breiden in lengte en kwaliteit. 
Onderdeel van het plan zijn georganiseer-
de wandelingen met Marcel Blekendaal, 
de Polderwachter. Met deze wandelingen 
-in het normaal afgesloten natuurreservaat- 
is inmiddels al begonnen. Er zijn ook plan-
nen om de kudde schapen op het land-
goed uit te breiden, als ook de bijenkasten. 
Het landgoed wordt ook opengesteld voor 

kunstexposities. Vanwege de buitenruimte 
kunnen er ook grotere installaties worden 
geplaatst. En er kunnen straks natuurkunst-
workshops voor kinderen worden georga-
niseerd. Hiervoor wordt contact gezocht 
met de scholen in Loenen.Landgoed Vre-
derijk heeft een eigen website met meer 
informatie. Zie: www.vrederijk.nl

Hans Klaver

Kijk op www.dbhome.nlKijk op www.dbhome.nlVV
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Dunnebier HomeDunnebier Home
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muurstickersmuurstickers
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‘stylen’ is.‘stylen’ is.
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Kopij voor het LoenensNieuws
Kopij aanleveren: 
Heeft u iets te melden, lever dat dan in via; 
info@loenensnieuws.nl 
De teksten graag in een Word bestand en de foto’s los 
alshoge resolutie in een jpg bestand/ 

Het komende februarinummer van LoenensNieuws 
komt op donderdag 3 februari uit. Graag de kopij, fo-
to’s en advertenties inleveren tot maandag 24 januari.

Blote billetjes in het gras
Deze maaltijd van witte bonen en 
gezouten snijbonen met eventueel 
een rookworst, was in bepaalde 
streken het traditionele gerecht op 
nieuwjaarsdag, de eerste dag dat 
het vat met gezouten snijbonen 
mocht worden open gemaakt. De 
pronkers zijn goede vervangers van 
Limabonen en hebben een romige, 
boterachtige textuur en smaak.

Laat de gedroogde pronkers voor gebruik 
minimaal 24 uur wellen in ruim koud wa-
ter. Doe de gewelde pronkers in een pan 
met water en breng ze aan de kook met 
wat zout. Laat ze op een laag vuur onge-

veer 90 minuten zachtjes gaar komen.
Schil de aardappelen, verwijder de pitten 
en snij ze in vieren. Kook de aardappelen 
in 15 tot 20 minuten beetgaar.
Punt de snijbonen, was ze en snij ze in 
kleine reepjes. Kook de snijbonen met een 
beetje water en zout in ongeveer 12 mi-
nuten gaar.
Giet de snijbonen en de aardappelen af. 
Stamp de aardappelen vervolgens tot 
puree. Roer dan de volle melk en boter 
erdoor. Meng vervolgens de snijbonen 
erdoor. Giet de pronkers af en meng die 
door de stamppot. Breng de stamppot op 
smaak met nootmuskaat en wat zout en 
peper. Eet smakelijk!

Ingrediënten
•  250 gram gedroogde 

grote witte pronkbonen/
pronkers

•  1 kg kruimige 
 aardappelen
• 500 gram verse 
 snijbonen
• 150 ml volle melk
• 50 gram gezouten 
 roomboter
• nootmuskaat 
• zout en peper
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KinderPagina
De kinderen uit Loenen hebben er weer wat moois van gemaakt! De verlichte 
kerstbomen langs de Rijksstraatweg hingen vol met de kerstwensen van kinderen. 
Een deel hiervan vind je terug op deze pagina.

De volgende keer is het thema: Winter wonder land! Stuur je ideeën, 
verhalen, moppen, foto’s en al het andere dat binnen het thema valt 
op naar: info@loenensnieuws.nl. Onderwerp: Kinderpagina

Kinderjournalisten gezocht!
Is er iets waarover je graag een verhaal wil schrijven? Of wil je een idee delen? 
Stuur het dan naar info@loenensnieuws.nl. 

22  LoenensNieuws december 2021
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De gemeente Stichtse Vecht heeft aangekondigd dat op 
11 januari 2022 een online raadsvergadering wordt ge-
houden over de ontwikkeling van Cronenburgh fase 4. De 
gemeente kondigt dit aan met deze introductie: “Met de 
ontwikkeling van Cronenburgh fase 4 kan invulling worden 
gegeven aan de ambitie een gezond stedelijk leefgebied 
te ontwikkelen met duurzame woningen voor diverse 
doelgroepen en het maken van een aantrekkelijke, natuur 
inclusieve en klimaat adaptieve openbare ruimte. De wo-
ningobuwlocatie ligt buiten de rode contour en wordt door 
de provincie gezien als een “pijplijn locatie” voor minimaal 
120 woningen.” Het doel van deze raadsvergadering is 
een debat en advies uitbrengen aan de gemeenteraad 
over onder meer Cronenburgh 4. De agenda van de ver-
gadering van 11 januari is als volgt: om 19.30u is de ope-
ning en vaststelling van de agenda. Dan volgt aansluitend 
de behandeling van het bestemmingsplan Gasten Noord 
(een bedrijventerrein aan de rand van Nigtevecht gelegen 
tussen de rivier De Vecht en het Amsterdam-Rijnkanaal).

Om 21.00u is de behandeling van Cronenburgh fase 4 ge-
pland. Voorafgaand aan elk onderwerp hebben inwoners 
de mogelijkheid om gebruik te maken van het spreekrecht. 
De spreektijd bedraagt maximaal 5 minuten en is verdeeld 
in 3 minuten voor het betoog en 2 minuten voor het be-
antwoorden van vragen. U kunt zich aanmelden voor het 
spreekrecht tot maandag 10 januari 2022, 12:00u. Meer 
informatie vindt op de website: https://raadsinformatie.
stichtsevecht.nl/ (N.B. geen www intypen; verder klikken 
op ‘Fysiek Domein’).

In Stichtse Vecht is de jaarwisseling over het 
algemeen beheersbaar verlopen voor politie, 
brandweer en BOA’s. Dat blijkt voor de ge-
meente uit de voorlopige rapportages van de 
Veiligheidsregio Utrecht (VRU) en de politie 
(van 31 december 18.00 uur tot 1 januari 07.00 
uur). Er waren in de gemeente wel incidenten. 
Ook werd er ondanks het vuurwerkverbod veel 
(zwaar) vuurwerk afgestoken.

Incidenten jaarwisseling
Toen de politie in het begin van de nieuwjaarsnacht in-
greep bij vernielingen en het afsteken van zwaar vuurwerk 
rond en op station Breukelen is het tot een aanvaring 
gekomen tussen drie politieagenten en de betrokkenen. 
Hierbij zijn twee politieagenten gewond geraakt. Er zijn 
door de politie drie aanhoudingen verricht. De brandweer 
heeft voor 1 autobrand in Maarssen en 3 kleine branden 
in Breukelen en Maarssen moeten uitrukken. Dat zijn min-
der meldingen en uitrukken dan vorig jaar.
In Nieuwersluis is een illegaal feest gehouden waar 
rond de 50 personen aanwezig waren. De organisato-
ren waren op de hoogte van het verbod om onder de 
huidige coronamaatregelen een dergelijk evenement te 
organiseren, maar besloten het verbod te negeren. De 
gemeente is voornemens om bestuurlijke maatregelen 
te nemen richting de organisatoren.

Vuurwerk
Ondanks het vuurwerkverbod is er in de gemeente veel 
vuurwerk afgestoken. Op meerdere plekken leidde dit tot 
een avond en nacht met harde knallen en geluidsover-
last. Bij inwoners die zich wel aan het verbod hielden, 
zorgde dit volgens de gemeente voor veel onbegrip en 
verontwaardiging.

Verloop van de jaarwisseling
Burgemeester Ap Reinders: “Geweld tegen de politie of 
andere hulpdiensten is onaanvaardbaar en onaccepta-
bel. Ik betreur het incident rond station Breukelen en 
neem dit hoog op. Zo gaan we niet met de mensen 
om die elke dag garant staan voor onze veiligheid. De 
daders worden vervolgd en de schade wordt verhaald. 
Verder wil ik degenen die zich wel aan de maatregelen 
hielden en onder de huidige omstandigheden het beste 
er van maakten nadrukkelijk bedanken. Dankzij u geen 
vernielingen, schade en extra druk op de zorg.”

Inventarisatie schade
Begin januari inventariseert de gemeente de schade 
aan eigendommen zoals afvalbakken, containers en 
speelvoorzieningen. Inwoners kunnen ook zelf schade 
melden bij de gemeente. De herstelwerkzaamheden 
worden direct in gang gezet en waar mogelijk wordt de 
schade op de daders (of hun ouders) verhaald.

Beheersbare jaarwisseling in Stichtse 
Vecht met aantal incidenten

Raadsvergadering 
Cronenburgh 4 

Top golfer Bryson DeChambeau noemt
MAT ® zijn Secret Weapon!
Een unieke methode om spieren neurologisch te activeren 
waardoor maximale spierefficientie behaald kan worden. 
Wil jij ook kracht opbouwen en betere prestaties behalen 
met jouw sport of heb je blessures die niet overgaan, boek 
dan een MAT sessie bij PT Plus.

Amsterdam & Loenen
0614904636 - www.ptplus.nl

LoenenVerlicht

“De opbrengst van de “Kerstfair op de boerderij “ van de Ned.Herv. Gemeente van 10 december 2021 bedraagt 4850 euro.
Wij zijn superblij dat we dit mooie bedrag hebben kunnen overmaken naar de voedselbank ‘Hoop van Morgen’ in Amsterdam 
Z.O. We kijken terug op twee geweldige dagen, we willen alle mensen die op wat voor manier dan ook hebben meegewerkt, 
bedanken voor hun komst, inzet en enthousiasme!

Kerstfair op de boerderij

Foto: Maarten Bootsma
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